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Jegyzőkön
yv-
vezető:

Keringer Klaudia

Jelenléti ív Név Aláírás Megjegyzés

Lendvai Ferenc /-.-
.V!

a bizottság elnöke

Dr. Takátsné Dr. Tenki Mária a bizottság tagja

RettegiAttila a bizottság tagja

Kántás Zoltán a bizottság tagja

Dr. Kecskés LászlÓ a bizottság tagja

Agh Ernö \ a bizottság tagja

Dr. Nemény András
c^

a bizottság tagja

Dr. lpkovich György
'a 

bizottság tagja

Kopcsándi József F*-- a bizottság tagja

Balassa Péter 'a bizottság tagja

Kozma Norbert (-'*\'x) a bizottság tagja

SoÓs JÓzsef a bizottság tagja

Horváth Csaba a bizottság tagja

Tálas JÓzsef a bizottság tagja

PoÓr András a bizottság tagja

TÓth Arpádné a bizottság tagja

VÖrös Lajos a bizottság tagja

Kovács Előd ) a bizottság tagja

Szalai Bálint
I

I MI
a bizottság tagja

Telefon: +36 94/520-31 6
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Áltanoó meghívottak

Név Aláírás Megjegyzés

Dr. Puskás Tivadar
\

polgármester

lllés Károly alpolgármester

Koczka Tibor L[[)U\ \,t /t, alpolgármester

Molnár MiklÓs D^D alpolgármester

Dr' KárolyiÁkos 1egyző

Babicsné Dr' Tlke Erzsébet aljegyzf

Stéger Gábor a Közgazdasági és AdÓ osztály
vezetőie

Gáspárné Farkas Ágota -
.-,.

könyvvizsgálÓ

Szakály Szabolcs a Városfejlesztési és Projekt
Kabinet vezetőie

Lakézi Gábor a VárosÜzemeltetési osztály
vezetőie

Kovács Vince a Vas Megyei Kereskedelmi és
Iparkamara elnöke

LitkeiTamás Vas Megyei Építész Kamara

Déri Lajos okl. építőmérnök, a Vas Megyei
MérnÖki Kamara alelnöke

Dr. Nárai Erna L_81 Vagyongazdálkodási lroda
vezetóie

?
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Naplrendek előadói, meghívottak

Név Aláírás Megjegyzés

Dr. Bencsics Enikó,

e_Q
az Egészségügyi és Közszolgáli
osztály vezetóje

Keringer Zsolt /t; . az lnformatikai, MinóségÜgyi és
Gondnoksági Kabinet vezetője

Fekete Tamás ügyvezeto igazgatÓ

MiklÓs RÓbert .fr*$ okl. épÍtészmérnök

Dr. Németh Gábor, a SZoVA Zrt. vezérigazgatqa

Gráczer György, fi+L*u
/,,\--\-

a FALCo Kc Kft. Ügyvezető
iqazqatÓia

Karácsony Krisztina a Szombathelyi Sportközpont és
Sportiskola Kft. Ügyvezeto
iqazqatÓia

Lovass Tibor a Szombathelyi Médiaközpont
NKft. ügyvezetó igazgatÓia

KiskÓs Ferenc a Vas Megyei Temetkezési Kft.
Üqvvezetó iqazqatóia

Jordán Tamás
,i,^['*1

a Weöres Sándor Színház NKft.
Üqvvezetö iqazqatóia

Kiss Dávid
VA a SZOMPARK Kft.

iqazoatlia
Ügyvezeto

Kiss Barna k^, a Savaria Szimfonikus Zenekar
iqazqatÓia
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Lendvai Ferenc köszöntÖtte a jelenlévőket, megállapÍtotta, hogy a bizottsági Ülés 12 fóvel
határozatképes. Megkérdezte' hogy a kikÜldÖtt napirendi pontokkal kapcsolatosan Van-e észrevétel,
van-e napirendi pont javaslat' Sürgosségi napirendi pontként az alábbiakat javasolja felvételre:

- Javaslat a szombathelyi intermodális csomlpont előkészítése projekt tárgyában kÓtendo
egytjttműködési megállapodással kapcsolatos dontések meghozatalára

-Javaslat Szombathely város jÓléti alapÍtványának támogatására

-Javaslat a szombathelyi 8613/19 hrsz.-Ú, Mikes Kelemen utcai ingatlan értékesítésére érkezett
pályázat elbírálására

Kopcsándi JÓzsef: Kéri, hogy a Bizottság tűzze napirendjére a Szombathely Rohonci u. 34. épÜlet
akadálymentesÍtéséról szÓlÓ tájékoztatást. Egyeztetett lrodavezetl Úrral. Az épÜlet
akadálymentesítésének elmaradása miatt, a kerekes székes család nem tud kijutni segítség nélkÜl.

Lendvai Ferenc: Javasolja, hogy tÜzze napirendre a Bizottság. Nem tudja, hogy tudnak-e dÖntést hozni,
kéri, hogy tájékoztatást kapjanak. Felhívja a figyelmet, hogy kiegészÍtÓ anyagok is kiosztásra kerÜltek.

A Bizottsáo elŐszÖr a sÜroŐsséqi indítványokrÓl szavaz, amit 12 iqennel elfoqadnak.

Lendvai Ferenc a Bizottság elnÖke megállapÍtotta, hogy további kiegészítés, kérdés a napirendi ponttal
kapcsolatosan nem merült fel, Így a Gazdasági és VárossÍratégiai Bizottság _ 12 igen, 0 ellenszavazat
és 0 tartÓzkodás mellett _ a napirendet elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

175/2018. {VI.21.) GVB számú határozat

A Gazdasági és Városstratégiai Bizottság az Ülés napirendjét az alábbiak szerint határozza meg

!.

NYlLVÁNos ÜLÉs

1. Beszámotó a Szent MáÉon kártya továbbfejlesztésének helyzetérő! (Közgyűtési)
Előadók: Dr. Bencsics Eniko' az Egészségügyi és Közszolgálati osztály vezetóje

Keringer Zsolt, az lnformatikai, MínőségÜgyi és Gondnoksági Kabinet vezetóje
Meqhívott: Fekete Tamás, Ügyvezeto igazgatÓ

2. Javaslat a Késmárk utcai teniszcentrum fejlesztésével kapcsolatos döntés
meghozatalára (Közgyűlésl)
Előadó: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetője
Meqhívott: MiklÓs RÓbert okl. építészmérnök

3. Javaslat szombathelyi identitást erősítő program jóváhagyására (KözgyíÍ!ési)
Előadó: Dr' Bencsics Eniko, az Egészségügyi és Közszolgálati osztály vezetóje

4. Javaslat Szombathely Megyei Jogú Város önkormányzata 20'18. évi köItségvetéséről
szó!ó önkormányzati rendelet Il. sz. módosítására (KözgyíÍlési)
Előadó: Stéger Gábor, a Közgazdasági és AdÓ osztály vezetóje

5. Javaslat a fizetőparkolók működésének és igénybevételének rendjéről szóló 2'lt2o12.
(V.10.) önkormányzati rendelet módositására (Közgyűlési)
Előadó: Lakézi Gábor, a Városijzetneltetési osztály vezetÓje
Meqhívott: Dr. Németh Gábor, a SZOVA Zrt. vezérigazgatőja

6. Javastat a Szombathely, Zanati úti (Tesco Áruházzalszemközti) fötdterületek belterületbe
vonásához kapcso!ódó kötelezettség tetjesítéséről szóló megál!apodással
összefüggő döntések meghozatalára (Közgyű!ési)
Előadó: Lakézi Gábor, a Városüzemeltetési osztály vezetöje

7. Javaslat a Parkerdő Lakópark területén lévő 16667 hrsz-Ú lngatlan térítésmentesönkormányzati tulajdonba adására kapcsotatos döntések
meg hozata lá ra(KözgyiÍ lési)
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Előadó: Lakézi Gábor, a Városüzemeltetési osztály vezetóje

JavasIat településrendezési eszköz módosításához kapcsolódó döntések meghozatalára
(Közgyűlési)
Előadó: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetője

Javaslat egyes önkormányzatituIajdonú gazdaságitársaságokkal kapcsolatos döntések
meghozatalára (Közgyűlés!)
Előadó: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetésiosztály vezetóje
Meqhívottak: Gráczer György, a FALCo Kc Kft. ügyvezető igazgatója

Karácsony Krisztina, a Szombathelyi Sportközpont és Sportiskola Kft'
ügyvezető igazgatÓja
Lovass Tibor, a Szombathelyi MédiakÖzpont NKft. ügyvezeto igazgatÓja
KiskÓs Ferenc, a Vas MegyeiTemetkezési Kft. Ügyvezetó igazgatója
Jordán Tamás' a WeÖres Sándor SzÍnház NKft. ttgyvezető igazgatója
Kiss Dávid, a SZoMPARK Kft. Ügyvezető igazgatÓja

Javaslat a szombathelyi 1í813 hrsz.-ú, Szent lstván király u. 104. szám alatti ingatlannal
kapcsolatos döntések meghozatalára (KözgyÍilési)
Előadó: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetője

Javaslat használatijogviszonyokkal kapcsolatos döntések meghozatalára (Közgyűlési)
Előadó: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetóje

Javaslat a bárányhimlő elleni védőoltás támogatásával kapcsolatos döntés
meghozatalára (Közgyűlési)
EIőadó: Dr. Bencsics Eniko, az EgészségÜgyi és KÖzszolgálati osztály vezetóje

Javaslat a Savaria Szimfonikus Zenekar 2018/20í 9_es évadra vonatkozó
programtervének eIfogadására (KözgyíÍlési)
Előadó: Dr. Bencsics Eniko, az Egészségugyi és Közszolgálati osztály vezetöje
Meqhívott: Kiss Barna, a Savaria Szimfonikus Zenekar igazgatÓja

Javaslat az önkormányzati étkeztetési fejlesztések támogatására kiírt pályázat
benyújtásávaI kapcsolatos döntés meghozatalára (Közgyűlési)
Előadó: Dr. Bencsics Eniko, az EgészségÜgyi és Közszolgálati osztály vezetője

Javaslat az otad Városrészért EgyesüIetteI kötendő feladatellátási megállapodás
jóváhagyására (Közgyű lési)
Előadó: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetóje

Javaslat a Vas Megyei Rendőr_főkapitányság támogatására
Előadó: Keringer Zsolt, az lnformatikai' Minőségügyi és Gondnoksági Kabinet

vezetője

Javaslat s portszervezet támogatására
Előadó: Dr. Bencsics Enikö, az Egészségügyi és Közszolgálati osztály vezetÓje
Meqhívott: Juhász Tibor, Aligátor Vízilabda UtánpÓtlás Sportegyesttlet vezetóje

Javaslat az lmprovizatív ZenemíÍhely Egyesület támogatására
Előadó: Dr. Bencsics Enikő' az EgészségÜgyi és Közszolgálati osztály vezetöje

Beszámoló a Nyugat-dunántúli Regionális Hulladékgazdálkodási önkormányzati
Társulás 2017. évi működéséről
Előadó: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetóje

Javaslat a Haladás SpoÉkomplexum Fejlesztő Nonprofit Kft. beszámolójának
megtárgyalására
Előadó: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetŐje
Meqhívott: Rácz-Racker ViktÓria' a Haladás Sportkomplexum Nonprofit Kft. ügyvezetŐje

Óvoda felújítás Javaslat az ,,Óvoda felújítások" 2018. évi költségvetésben biztosított
előirányzatának felhasználására
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Előadó: Lakézi Gábor, a Városüzemeltetési osztály vezetóje

22. Javaslat a ,,Városfejlesztési alap - Képvise!ői keret'' 20'18. évi költségvetésben
biztosított 63.000 eFt-os előirányzatának felhasználására
Előadó: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetóje

23. Javaslat a volt EPcos területén üzlethelyiség ideiglenes hasznosítására
E!őadó: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetöje

24. Javaslat a Weöres Sándor Színházban míiködő étterem bérletl díja elengedésére
E!őadó: Lakézi Gábor, a Városüzemeltetési osztály vezetóje

25. Javastat a vagyongazdálkodási bevételek alaku!ásáró! szóló tájékoztató elfogadására
Előadó: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetóje

26. Javaslategyeshelyiségekkelkapcsolatosdöntésekmeghozatalára
Előadó: Lakézi Gábor, a Városüzemeltetési osztály vezetője

27. Tájékoztatás Szombathely területén levő kutyafuttató területekről
Előadó: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetője

28. Javaslat a Jáki úti orvosi rendelő hálózati csatlakozási szerződéséhez szükséges fedezet
biztosítására
EIóadó: LakéziGábor,aVárosÍ.tzemeltetésiosztályvezetője

29. Javaslat Szombathely város területén forgalmi rend változtatásokkat kapcsotatos
döntések meghozatalára
Előadó: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetője

30. Tájékoztatás Szombathely város útfetújítási programjához kapcsolódóan a
rendeIkezésreálló kivitelitervekről
Előadó: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetője

3í. Javaslat a szombathelyi 4678/í64678t22 hrsz._ú, Áoam Lásztó utcai beépítetten terÜlet
megnevezés ű in gatlanok megvásárlásá ra érkezett pály ázat elbírálásá ra
Előadó: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetóje

32. Javaslat a Homok úti lőtér használatba adási megállapodásának
E!őadó: Lakézi Gábor, a Városüzemeltetési osztály vezetóje

33. Javaslattervezési előirányzatokjóváhagyására
Előadó: Lakézi Gábor, a Városüzemeltetési osztály vezetóje

34. Javaslat a szombathelyi intermodális csomópont etőkészítése projekt tárgyában
kötendó együttműködési megállapodással kapcsolatos döntések meghozataláraElőadó: Szakály Szabolcs, a Városfejlesztési Kabinet vezetője

35. Javaslat Szombathely város jóléti alapítványának támogatására
Előadó: Dr. Bencsics Eniko' az EgészségÜgyi és Közszolgálati osztály vezetője

36. Javaslat a szombathelyi 8613/'l9 hrsz.-ú, Mikes Kelemen utcai ingatlan éÉékesítésére
é rkezett pály ázat e! bírá lásá ra
Előadó: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetóje

37. Kopcsándi József Képvise!ő úr kérelmére, szóbeli téi1ékoztatás a Szombathely Rohonci
u. 34. épület akadálymentesítéséről
Előadó: Lakézi Gábor, a Városüzemeltetési osztály vezetője

t.

NYlLVÁNos ÜLÉs

Beszámo!ó a Szent MáÉon kártya továbbfejlesztésének helyzetéről (Közgyiitési)Előadók: Dr. Bencsics Enikő, az Egészségügyi és Közszolgálati osztály vezetője
Keringer Zsolt, az lnformatikai, Minőségügyi és Gondnoksági Kabinet vezetóje
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Meqhívott: Fekete Tamás, Ügyvezetó igazgatÓ

Dr. Nemény András: A Szent Márton kártyát az állandÓ szombathelyi lakcímmel rendelkezlk kapják
úgy tudja, és az itt tanulÓk, a felsóoktatásban szereplŐk és az ideiglenes lakcÍmesek nem. Ez így van?
Már bÓlogattak, hogy igen. Van ennek valami oka? Miért nem terjesztik ki a kártyát?

Dr. Bencsics Enikő: Meg fogják vizsgálni a kérdést, és az új kártyarendszer bevezetésénél ezek
felvetésre kerÜltek. A régi kártya június 30-án lejár, decemberig meg kell hosszabbítani, és addig felÜl
tudják vizsgálni.

Molnár MiklÓs: Ha valaki állandÓ szombathelyi lakos' ahhoz bizonyos jogosítványok kapcsolÓdnak. Pl.
ha az iparúzési adó kevesebb lenne, a normatívát az állandl lakosok alapján kapnánk, nem pedig az
ideiglenes lakosok alapján. Ugyanúgy meg kellene vizsgálni, ha valaki kÖrnyezö telepÜlésen lakik, és
ide járnak a gyerekek általános iskolába, bölcsibe, Óvodába. El kell dönteni, ha ki akarjuk terjeszteni'
mennyire akarjuk kiterjeszteni. Altalaban meg kellene nézni, hogy milyen szélesen legyen kiterjesztve,
illetve' hogy a kiterjesztetteknek is ugyanolyan elony járjon, Vagy valamilyen mÓdon csökkentsÜk
számukra az elonyöket' Ennek van még olyan része is, hogy a vállalkozások számára kívánunk-e
biztosítani?

Dr. Nemény András A felvétel eleie nem érÍhető. Ha valaki, több éve van ideiglenes lakcÍmmel, az nem
ugyanolyan, mintha egy évet tölt el. Ha itt él velünk életvitel szerűen, egyetért azzal, hogy ÖsztönÖzni
kell a lakosságotaz állandó lakcímre. Ez egy 20 milliÓ forintos beruházás, megvizsgáltuk azt, hogy ez
más városokban mennyiért megy? Milyen típusÚ rendszer van? A budapestit nagyjábÓl ismeri. Milyen
típusú szolgáltatások vannak, és mi ezért cserébe mit kapunk? Biztos, hogy a legjobb megoldást találtuk
meg?

Kerinqer Zsolt: A KözgyŰlés dÖntésében le volt Írva, hogy milyen vállalásokat kell tenni, a szakmai
vállalás is benne volt az eloterjesztésben' és ennek megfelelően lett kiírva a közbeszerzési eljárás.
Amikor a Közgyűlés elé kerÜlt ez a szakmai tartalom, elótte természetesen meg lett nézve, hogy a más
városokban működó kártyarendszerek mit tudnak..A mi kártyarendszerunk fejlettebb, és tÖbb

lehetóséggel bír, mint azok a rendszerek. Például a turisztikai kifejlesztés ilyen szinten nincs másik
városokban.

Lendvai Ferenc a Bizottság elnÓke megállapÍtotta, hogy további kiegészítés, kérdés a napirendi ponttal
kapcsolatosan nem merÍ)lt fel, így a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság _ 12 igen, 0 ellenszavazat
és 2 taftÓzkodás mellett _ a napirendet elfogadta és az alábbi határozatokat hozta:

176/20'18. (Vl.2'l'.) GVB számú határozat

A Gazdasági és Városstratégiai Bizottság a ,,Beszámo!ó a Szent Márton káÉya
továbbfejlesztésének helyzetéről" című eloterjesztést megtárgyalta, és a határozati javaslatot az
eloterjesztésben foglaltak szeri nt javasolja a Közgyülésnek elfogadásra.

Felelős: Lendvai Ferenc, a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság elnöke
(végrehajtásért: Dr' Bencsics Eniko, az Egészségügyiés Közszolgálatiosztály

vezetöje
Keringer Zsolt, az lnfcrmatikai, Minóségügyi és Gondnoksági
Kabinet vezetÓje)

Határidő: 2018. jÚnius 25-i KÖzgyűlés

17712018. (Vl.21.) GVB számú határozat

A Gazdasági és Városstratégiai Bizottság a ,,Beszámoló a Szent MáÉon kártya
továbbfejtesztésének helyzetéről'' címŰ eloterjesztést megtárgyalta, és a lgrclg!1lervezetg! az
előterjesztésben foglaltak szerint javasolja a Közgyűlésnek elfogadásra.

Felelős: Lendvai Ferenc, a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság elnÖke
(végrehajtásért: Dr. Benc;sics Eniko, az Egészségügyiés Közszolgálatiosztály

vezetirje

4



Keringer Zsolt, az lnformatikai, MinoségÜgyi és Gondnoksági
Kabinet vezetője)

Határidő: 2018' jÚnius 25-i Közgyűlés

2. Javaslat a Késmárk utcai teniszcentrum fejlesztésével
meg hozatalára (KözgyÍÍ lési)
E|őadó: LakéziGábor,aVárosüzemeltetésiosztályvezetóje
Meqhívott: MiklÓs RÓbert okl. építészmérnÖk

kapcsolatos döntés

Lendvai Ferenc: A KÖzgyűlésen lesz ezzel kapcsolatban vetítés és egy hosszabb beszámolÓ.

Dr. Nemény András: A kialakuli plusz költségeknél mekkora költségekrol beszélÜnk?

MiklÓs RÓbert: A teniszpálya fejlesztése a modern városok keretében valósul meg, nagyságrendileg
257 milliÓ forint értékben. A meglévö klub épület elhasználÓdott állapotban Van, gyakorlatilag
életveszélyes, és ehelyett egy új, modern klubépÜlet épülne, valamint a teniszpályák száma is bővülne.
A futballpályák mögötti kihasználatlan területen plusz 4 teniszpálya kerülne kialakításra, ami úgy néz ki,
hogy a későbbi, második Ütemben esetlegesen lefedésre kerÜlhet' Szombathelyen épített, lefedett
teniszpálya lenne. A beruházás keretében megoldanák a parkolási problémákat, jelenleg nem tartozik
parkolÓ a teniszpályához, az oda érkezők mind az utcán parkolnak. A lebontandÓ épÜlet helyén 14
parkolÓ kerÜlne kialakításra.

Kopcsándi JÓzsef: TámogathatÓnak tartja, de Íurcsállja, hogy a kÖzet képviselójét az áprilisi
egyeztetésre nem hívták meg' A gazdasági bizottság tagjainak a helyszínen kellene tájékozÓdni, hogy
miröl fognak szavazni' A gazdasági bizottság nem képviselói tagjai, hogy fogják látni a közgyűlési
vetítést? Ebből a másfél oldalas anyagbÓl döntenek el majd egy 200 mi|liÓs kérdést? Ez méltatlan a
városhoz, és az is' hogy í9y bánjanak a képviselókkel az ellenzéki oldalrÓl. A lakosság véleményét
megkérdezték? A közlekedés hogy fog megoldÓdni? Megnézte, mind a két utca, a Késmárk utca és az
Eszterházy utca is zsúfolt, a Hadnagy utcárÓl nem is beszélve. A kÖzlekedést hogyan oldják meg,
hogyan fognak bejutni a sportkomplexumba? Megnyitjuk a Markusovszky utcát? A Markusovszky utca,
volt városi strand, egészségÜgyi alapellátÓ intézmény beruházáshoz ez milyen mÓdon kapcsolÓdik?
Vesz el abbÓl területet? 2015 végén abban maradtunk, hogy 3 ütemű fejlesztés fog megvalÓsulni. Az
e|sl Ütem az egészségugyi alapellátÓ lenne, a többi pedig parkolÓ és egyéb beruházások.

lllés Károly: A projektnek nem része az utcaforgalom átvizsgálata, és a Tervező Úr sem kapott
megbízást erre, kifejezetten a teniszpályák sorsával foglalkozik' Ez a projekt nem függ össze az új
egészségÜgyi alapellátÓval. Az egészségügyi alapellátÓ kapcsán beszéltÜnk arrÓl, hogy ott majd
megnyílik az az utca. A forgalmi rend nem fog változni. Tervezö Úr is elmondta, hogy a parkolási
problémák elsősorban az ott lakÓk autli miatt adÓdnak, akik az utcán parkolnak, a tÖbblet parkolási
gondok a teniszpálya használatábÓl, amit most ezzela 14 parkolÓval prÓbálnak enyhíteni.

Kopcsándi JÓzsef: PrÓbáljuk felmérni, hogy mekkclra forgalomra lehet számítani. Mekkora igény lesz a
pálya kihasználására, ez reggeltól estig folyamatosan fog műkÖdni. Egzakt dolgokban jobban tud
gondolkodni, fel kellene tudni mérni. Az üzemeltetik nyilván tudják a pályák kapacitását és az
időbeosztást kezelni. A probléma ott van, hogy a saját lakásuk előtt nem tudnak a lakÓk parkolni. Ezt
nem fogja megoldani.

Eelasse-Peter Megnézte az Összes elóterjesztést és linket, nem sok informáciÓt osztanak meg. A
jelenlegi szerzodést jÓ lett volna betenni az eloterjesztéshez' Nem kevés közpénzt fordítanak rá, lesz
Üzemelteto? A Haladás Stadiont, amikor elkezdtük, már tudtuk hány teniszpálya kerÜl kialakításra, nagy
rá a.lakossági tgény, a sportfejlesztést mindig is támogatni kell' A feltételrendszert kell megnézni, éi
azt, hogy korábbi beruházásoknál pl. az egészségÜgyi alapellátÓ és a Városháza felújÍtása, kátkutatunk
egy Összeggel, és mi van, ha nem jövÜrrk ki a tervezett összegből? Soha nem jövünk ki a tervezett
Összegból. Erre is fel kell készÜlni' Ahogy a Stadionnál is elmondta, itt is legyen egy 'B'' variáciÓ'
Számolni kellene a munkaerőhiánnyal és a kÖltségek elszállásával. Senki nem-úitatia, hogy egy ilyen
sportberuházás mennyire fontos, és mennyire kell a tenisz támogatása. Ha valaki megnéztó a tint<eket,
semmit nem látni, kÖszÖni a tervezo úr munká.;át, jó pár link van. A határozatijavaslátban csak annyit
látunk, hogy egy mondatban leírja, hogy a KÖzgyűlés megismerte a Késmárk utcai terveket. Ha
megkérdeznénk itt a bizottsági tagokat, hogy mennyire vannak tisztában ezzel a fejlesztéssel, szerinte
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lennének problémák. Kíváncsi lenne a sportért felelós alpolgármester véleményére a beruházással
kapcsolatban, és arra, hogy mennyíre támogatja. Megnézhetnénk az elóterjesztésben, hogy miért kerÜlt
a teniszcentrum ilyen állapotba? Miért nem foglalkoztak a fejlesztéssel, a parkolás kérdésével? JÓ, hogy
vannak ilyen előterjesztések, de szerinte jÓval bovebben kellene megtárgyalni. A szerződést mellé
kellene tenni, és azzal együtt kellene tárgyalni, akár a mai Gazdasági Bizottságon, akár a holnapi Jogi
Bizottságon, a KÖzgyűlésen. Tudni kell, hogy milyen szerzodéses feltételek, kötelmek vannak jelen
pillanatban. Kéri, hogy a holnapi Jogi Bizottságra tegyék be a szerzödést mellékletként.

Lendvai Ferenc: Ügy látja, hogy ez számon kérós nap lesz, mérnök úr is szÓvá tette, hogy hogyhogy
nem tudják, mennyibe kerÜl, most pedig Balassa Péter képviselő Úr.

Dr. Neménv András: A pluszköltségekre utalt, hogy az mit takar? Az a mi pluszköltségÜnk? Modern
Városok projekt, az előterjesztésben. Az szerepel, hogy a fejlesztés során kialakulÓ pluszköltség. Mit
jelent az, hogy a fejlesztés során kialakulnak plusz kÖltségek, amiket majd versenyeztetésnél és
szponzori bevételnél fogjuk kompenzálni'

Balassa Péter: Szerinte abszolÚt nem számonkérés vclt, kérdéseket tett fel, hogy a szerzodések miért
nincsenek az eloterjesztések mellé téve. Szeretné, ha errŐl bovebben tájékoztatnák. Korábban már
foglalkozott ezzel a Bizottság, örÜlt volna, ha SzabÓ Ur is itt van és elmondja, hogyan képzeli ezt az
egész tÖrténetet. Anno a Stadionnál is elmondta, hogy fenntartási költségekkel számolni kell, és itt is.
Csak tájékoztatást kért'

lllés Károlv: Edd ig 6 pálya volt, most 10 pálya lesz a fejlesztés kapcsán. Eddig a 6 pályára 0 parkolÓ
volt, most 10 pályára lesz 14. Az arányok mindenképpen változnak. Kihasználtság terén egyetért
Balassa képviselo úrral, szerinte is maximális lesz. Hogy a kivitelezoi költségek mennyire szálltak el,
indikatív ajánlatok vannak. A fejlesztés ebben az Összegben megvalÓsíthatÓ, ez alá van támasztva. ltt
is két ütemű fejlesztésröl beszélÜnk' ez a fejlesztés elsö Üteme. Az eredeti 6 pálya megújítása, és a 4
pálya megépítése fog megtÖrténni, új klub épület, parkolÓs és a terÜlet rehabilitáciÓja. A második
Ütemben az Újonnan létesüló négy pálya fedésérol van szÓ. Az első ütem kerül 250 milliÓ forintba, erre
indikatív ajánlat van, hogy ez ebból megvalÓsÍthatÓ. Az üzemeltetési konstrukciÓban, pedig jelenleg is
bérletiszerződéssel van üzemeltetve az egész egység. Úgy gondolja, hogy örüljenek annak, hogy nem
a város nyakán Van, nem pénzt kell beletenni, hanetn pénzt kapnak. Piaci alapon kell kiszerződni.
Szakmai tanácsadó van bevonva.

Többen a mikrofon használata nélkül beszélnek' a felvétel nem érthető.

Dr. Károlvi Ákos: Semmi akadálya annak, hogy a holnapi Jogi Bizottságon a jelenleg meglévo
szerződést kiosszák, ami csupa közérdekű adatot tartalmaz, ha Elnök Asszony engedélyezi.

lllés Károlv: A Bizottság döntÖtt a szerződés tartalmárÓl

A Bizottság eloször arrÓl szavaz, hogy holnap a Jogi Bizottságon a jelenleg meglévö szerzodés
kiosztásra kerÜljön, amit 14 igennelelfogad'

Lendvai Ferenc a Bizottság elnÖke megállapította, hogy további kiegészítés, kérdés a napirendi ponttal
kapcsolatosan nem merült fel' Így a Gazdaságl és VárossÍratégiai Bizottság _ 10 igen, 0 ellenszavazat
és 4 tartÓzkodás mellett _ a napirendet elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

178/20í8. (Vl.2í.l GVB számú határozat
A Gazdasági és Városstratégiai Bizottság a ,,Javaslat a Késmárk utcaiteniszcentrum fejlesztésével
kapcsolatos döntés meghozatalára'' címÚ elöterjesztést megtárgyalta' és a határozati javaslatot az
előterjesztésben fog laltak szerint javasolja a Közgyű lésnek elfogadásra.

A Bizottság kéri, hogy a Jogi és Társadalmi Kapcsolatok Bizottsága Ülésén kerüljön kiosztásra a
Késmárk Utcaiteniszcentrum használatára vonatkozÓ, jelenleg hatályos szerzŐdés.

Felelős: Lendvai Ferenc, a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság elnöke
(végrehajtásért: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetője)

Határidő: 2018. június 25-i Közgyűlés
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3. Javaslat szombathelyi identitást erősítő program jóváhagyására (Közgyűlési)
Előadó: Dr. Bencsics Enikő, az Egészségügyi és Közszolgálati osztály vezetője

Dr. Nemény András: A helyismeret társasjáték mobilrÓl és tablet segítségével, ez valami applikáció
lesz?

Mester Ágnes: A felvétel eteie nem érthető. Hagyományos, ami ki lesz egészítve ezekkel az elemekkel'
akár QR kÓddal lehet mÓdosítani az elemeket, nem kell majd egy Új társasjátékot kifejleszteni, ha a
tartalom mÖgötte megváltozik.

Lendvai Ferenc a Bizottság elnÓke megállapÍtotta, hogy további kiegészítés, kérdés a napirendi ponttat
kapcsolatosan nem mertjlt fel, Így a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság _ 14 igen, 0 ellenszavazat
és 0 tartlzkodás mellett - a napirendet elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

179/2018. (Vl.21.) GVB számú határozat

A Gazdasági és Városstratégiai Bizottság a ,,Javaslat szombathelyi identitást erősítő program
jóváhagyására című elöterjesztést megtárgyalta, és a határozati javaslatot az elóterjesztésben
foglaltak szerint javasolja a KÖzgyűlésnek elfogadásra.

Fele!ős: Lendvai Ferenc, a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság elnÖke
(végrehajtásért: Dr. Bencsics Enikó, az Egészségügyiés Közszolgálatiosztály

vezetoje)

Határidő: 2018. június 25-i KÖzgyűlés

4. Javaslat Szombathely Megyei Jogú Város önkormányzata 2018. évi köItségvetéséről
szóló önkormányzati rendelet ll. sz. módosítására (KözgyíÍlési)
E!őadó: Stéger Gábor, aKözgazdasági és AdÓ osztály vezetÓje

Molnár MiklÓs: Az NHKV felé benyújtották kiegészítő kérelmÜket a hulladékszállítás költségeinek
finanszírozásaival kapcsolatban, bár még nem zárult le, egy részmegállapoclás történt, amelynek
eredményeként a 260 milliÓ liter rendszeres szállításként elszállított hulladék a mi értelmezésünk
szerint, 3,61 forinttal került elszámolásra. Ezen felül tisztázásra vár az, hogy a 33 millir liter, nem
rendszeres hulladékszállítás kapcsán a költség megtérítésre kerÜljön. A számlát kiállítottuk, a számlát
megküldtÜk az NHKV-nek, már ez is azt eredményezi, hogy a SZOMHULL-nál veszteségpÓtlási
lq!9l9zettség nem merÜlfel, és ennek megfelelóen korrigáljuk a költségvetést, hiszen nincs szükség a
szoMHULL-nál a 240 milliÓ forint veszteségpÓtlásra. A KÖzgyűlésen kiosztásra kerÜlo beszámolÓbÓl
részletes tájékoztatást kapnak' A véglegesről akkor tud nyilatkozni, ha az említett 33 milliÓ liter
vonatkozásában is megtörténik az elszámolás. EzÜgyben tegnap küldtek egy levelet Hajnal Zsolt
vezérigazgatÓ helyettes Úrnak, kérték, hogy mivel25-én van kÖzgyűlés, ha lehetséges addig a 33 milliÓ
literről is szülessen dÖntés. A tokepÓtlási kötelezettség vonatkozásában döntésre nem lesz szÜkség,
ezért mÓdosítják a költségvetést' A kÖnyvvizsgálit, és a kiegészítést megtette, és kiosztották.

Pr' Neménv András: JÓ hír. Remélhetőleg nem csak a mÚltra, de a jelenre is tudnak majd ilyen árat
kapni. A költségvetésben több probléma Van, ezt a közgyűlésen fogják megvitatni. A C|tylight
berendezéseknek a telepítési költsége 10 milliÓ forint, ez honnan jön?

D.t-]GtguiÁtsos: Tavaly év végén kerÜlt megszavazásra az önkormányzati plakátrendelet, aminek a
kÖvetkezménye az volt, hogy nem csak a magántulajdonban lévo reklámhordozÓk jelentős része, sót
kÖzterületen az összes eltávolításra kerÜlt, hanem az önkormányzat eltávolította a közterÜleten lévÓ
önkormányzati hirdető-berendezéseit is, azokat a hirdetö-berendezéseket, amelyeken a kiemelt helyi
programokrÓl tájékoztatták a szombathelyieket. Az anyagukban ezek az Új előiásoknak nem tettek
eleget, ezért kellett Őket eltávolítani. Ezeknek a pótlása tÖrténne meg, a rendeletben elóírtaknak és a
mai kor követelményeinek megfelelóen, erre kell ez a pénz. Digitalizált, távolrÓl irányíthatÓ, kizárÓlag
önkormányzati hirdetéseket tartalmazÓ berendezésekröi van szÓ. A versenyszabályzainak megfelelőei
legalább 3 ajánlattevőt kell meghívni. Első körben önkormányzati oldalrÓl a forráé biztosításá történik
meg, a KözgyŰlés elfogadja, és ezt kÖvetően versenyeztetni kell a szolgáltatÓt természetesen'
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Kántás Zoltán: Kéri Dr. Nemény Andrást, mivel lakossági bejelentést kapott, hogy a Puskás Tivadar
utcábÓl az országgyűlési plakátját távolítsa el.

Lendvai Ferenc: Felmérették a városban, ezer frlött van még kint választási plakát. PárttÓl fÜggetlenÜl
mondja, bár úgy tudja, hogy nekik egy sincs kint.

Balassa Péter: Van még kint 201O-es Puskás Tivadar plakát. Neki is van kint még plakátja, Óriásplakát
már nincs. JÓ volt a reklámozási lehetőség,.közel 1000 darab volt kint, bár 200-at elloptak. A
költségvetésnél mindig rátér a közvilágításra, kikerülta lízingdíjnak az Összegszerüsége a táblázatbÓl,
109 milliÓra lett beállítva, azzal kapcsolatban Van valami fejlemény? Legutoljára a kÖzbeszerzési
bizottságon tárgyalásos keretben zajlottak a dclgok, de erról többet nem szeretne mondani. A
sportágazat kiadásaival kapcsolatosan lenne észrevétele, ami lassan közelít az 1 milliárdhoz, ami egyik
oldalrÓl nagyon jÓ. Reméli megnyugtatÓ válaszokat fog kapni' Örül, hogy a FALCO KC ezüstérmes lett.
Lehet támogatni a sportteljesítményÜket, a Haladás is szerencsére az első osztályban maradt. A stadion
üzemeltetéssel, fenntartással kapcsolatban, ha valaki megnézte a sportágazati részt, kerÜltek be elég
erős számok. olyan számok jelentek meg, amiket korábban a KÖzgyűlés, akár MSZP-s, akár DK-s, akár
még Fideszes tagoknak is voltak félelmeik' Látjuk, hogy a 201B-as év mit hozott. 214 milliő forintos
emelkedés van a sportágazatban. Ezt két oldalrÓl kell vizsgálni, az egyik az, hogy hála az égnek egyre
tÖbbetlehetrá kÖlteni, a másikoldalrll pedig meg kell nézni, hogy mi azazok, ami miattilyen brutális
mértékŰ költségeket kell beállítani. A Sportkomplexum 132 és 72 milliÓs tétele, a Haladás
Sportszolgá|tatÓ 50 milliÓs támogatása kapcsán is szeretne tájékoztatást kapni, valamint a Sportiskola
12 milliÓs támogatásrÓl Közgyűlés lesznek majd tÖbb kérdése.

lllés Károlv: KÖzvilágításrÓl annyit tud elmondani, amit képviselotársa is tud, hogy folyamatban lévö,
tárgyalásos eljárás folyik, aminek a kÖvetkezó idoprrntia jövó héten, csÜtÖrtÖkÖn lesz. A költségvetésben
szereplo tétel, az az éves közvilágításnak a díja.

Koczka Tibor: Ó is mondhatná , hogy majd Közgyr1ilésen elnrondja' Csodálkozik, hogy Képviselő Úr
sportemberként, ahelyett, hogy örÜlne annak, hogy sportra ennyit tud kÖlteni a Város, azért mert olyanok
a bevételei és lehetőségei, és kritizálja... Konkrétan az 50 milliÓ forintos Haladás támogatásról az április
Közgyűlés dontött, nem tudja, hogy fejben hol volt. A többi osszeg mind egyfajta támogatás, illetve
bizonyos nehézségeket hidalnak át.

Lendvai Ferenc a Bizottság elnöke megállapÍtotta, hogy további kiegészÍtés, kérdés a napirendi ponttal
kapcsolatosan nem merült fel, Így a Gazdasági és Vérossfratégiai Bizottság _ 13 igen, 0 ellenszavazat
és 0 taftÓzkodás mellett _ a napirendet elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

180/2018. Ül.21.) GYF számú határozat

A Gazdasági és Városstratégiai Bizottság á ',,Javaslat Szombathely Megyei Jogú Város
Önkormányzata 2018. évi költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet ll. sz. módosítására''
című elŐterjesztést megtárgyalta, és az l. határozati iavaslatot az elóterjesztésben foglaltak szerint
javasolja a Közgyűlésnek elfogadásra.

Felelős: Lendvai Ferenc, a Gazdasági és Varosstratégiai Bizottság elnöke
(végrehajtásért: Stéger Gálcor, a KÖzgazdasági és Adó osztály vezetóje)

Határidő: 20'1B' jÚnius 25-i KözgyÚlés
Lendvai Ferenc a Bizottság elnöke megállapÍtotta, Ircgy további kiegészítés, kérdés a napirendi ponttal
kapcsolatosan nem merijlt fel, Így a Gazdaságl ós VárossÍratégiai Bizottság _ 9 igen, 0 ellenszavazat
és 4 tartÓzkodás mellett _ a napirendet elfogacita és az alábbi határozatot hozta:

1 81/201 8. Nl.21.) GV.L9zé!nÚ halárczal

A Gazdasági és Városstratégiai Bizottság a ,,Javaslat Szombathely Megyei Jogú Város
önkormányzata 2018. évi költségvetésérő| szó!ó önkormányzati rendelet !l. sz. módosítására''
című előterjesztést megtárgyalta, és a ll. határozat!-iavaqlatot az elöterjesztésben foglaltak szerint
javasolja a Közgyűlésnek elfogadásra.

Felelős: Lendvai Ferenc, a Gazdasági ós Városstratégiai Bizottság elnöke
(végrehajtásért: Stéger Góbor, a Közgazdasági és AdÓ osztály vezetóje)
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Határidő: 2018. június 25-i Közgyűlés

A Bizottság a kiosztott mÓdosításrÓl szavaz, amit '13 igennel elfogad.

Lendvai Ferenc a Bizottság elnöke megállapította, hogy további kiegészÍtés, kérdés a napirendi ponttat
kapcsolatosan nem merült fel, Így a Gazdasági és Várossfratégiai Bizottság - 9 igen, O ellenszavazat
és 4 taftÓzkodás mellett - a napirendet elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

182/2018. (VI.21.) GVB számú határozat

4 Gazdasági és Városstratégiai Bizottság a ,,Javastat Szombathely Megyei Jogú Város
Onkormányzata 2018. évi költségvetésérő! szóló önkormányzati rendelet ll. sz. módosítására''
címŰ elóterjesztést megtárgyalta, és a rendelet-tervezetet az Ülésen kiosztott mÓdosítással egyÜtt
javasolja a KözgyÚlésnek elfogadásra.

Felelős: Lendvai Ferenc, a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság elnöke
(végrehajtásért: Stéger Gábor, aKözgazdasági és AdÓ osztály vezetóje)

Határldő: 2018. jÚnius25-i Közgyiilés

5. Javaslat a Íizetőparkolók működésének és igénybevételének rendjérőI szóló 21t2o12
(V. 1 0.) ön ko rmányzati rendelet módosításá ra (KözgyÍilési)
Előadó: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetője
Meqhívott: Dr. Németh Gábor, a SZoVA ZrÍ. vezérigazgatija

Lendvai Ferenc a Bizottság elnöke megállapÍtotta, hogy kiegészÍtés, kérdés a napirendi ponttat
kapcsolatosan nem mertjlt fel, Így a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság _ 10 igen, 2 ellenszavazat
és 2 taftÓzkodás mellett _ a napirendet elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

183/20í8. (V!.21.) GVB számú határozat

A Gazdasági és Városstratégiai Bizottság a ,,Javastat a fizetőparkotók működésének és
igénybevételének rendjérőI szótó 2112012. (V.10.) önkormányzati rendelet módosítására ,,címúi
eioterjesztést megtárgyalta, és a határozatijavaslatot az elóterjesztésben foglaltak szerint javasolja a
KözgyÜlésnek elfogadásra.

Felelős: Lendvai Ferenc, a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság elnöke
(végrehajtásért: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetöje)

Határidő: 2018' jÚnius 25-i Közgyűlés

Lendvai Ferenc a Bizottság elnöke megátlapÍtotta, hogy kiegészítés, kérdés a napirendi ponttal
kapcsolatosan nem merült fel, Így a Gazdasági és VárossÍra tégiai Bizottság _ 10 igen, 2 ellenszavazat
és 2 tartizkodás mellett _ a napirendet elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

184/2018. (Vl.21.) GVB számú határozatA Gazdasági és Városstratégiai Bizottság a '.lav-asI'at 'a rizetoparkolók míiködésének és
igénybevételének rendjérőt szóló 21l2o12. (V.1o.) önkormányzati iendelet módosítására ,,címŰ
e]Őterjesztést megtárgyalta, és a rendelet-tervezetet az előterjeiztésben foglaltak szerint ;avasórya a
KÖzgyű lésnek elfogadásra.

Felelős: Lendvai Ferenc, a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság elnöke
(végrehajtásért: Lakézi Gábor, a Városüzemeltetési osztály vezetője)

Határidő: 2018. június 25-i KÖzgyŰlés

6. Javaslat a Szombathely, Zanati úti (Tesco Aruházzalszemközti) fötdterületek belterületbevonásához kapcsolódó kötelezettség teIjesítéséről szóló megá!tapodással
összefü g gő döntések meghozatalára (Közgyű Iési)Előadó: Lakézi Gábor, a Városüzemeltetési osztály vezetóje
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Dr. Neménv András: A közgyűlések összetétele változik, de ez az elöterjesztés örök. 2020-as dátum
szerepel benne, ami nem olyan távoli. Fél, hogy nem.fog megint teljesÜlni. Mennyire reális ez? Mindenki
szeretne már pontot tenni az ügy végére' A2020 az megvqlósíthatÓ, vagy célszerűbb lenne mÓdosítani
és akkor két évig megint nem kellene nézni az előterjesztót?

Balassa Péter: Továbbra is végrehajtás alatt áll Horváth lmre cége? Ezt egy 2017-esbejegyzés alapján
úgy látják, folyamatban van, nincs még lezárva. Aqég.mÍnuszos, sok mindenben ne reménykedjÜnk.
12év alalt semmi nem történt szinte. Éztaz ügyet már Korán elrontotta a Szocialista, és a Fideszes
városvezetés. offshore hátterű céggel, megbÍzott jogáSzként itt van a jogi képviseló, aki ha minden igaz
Fidesz tag és képviselő is volt. JÓ lenne megnyugtatÓ választ kapni. A vállalkozÓ végrehajtja a
fejlesztéseit, a köznek meg nem adakoznak. A korábbivárosvezetés Sem tudta megoldani.

lllés Károly: Ha valaki azlnézi, hogy 2008_ban megkötÖtt szerzódés, két cikluson keresztltl nem nagyon
tÖrtént semmi, de a 3 Ütembol 2 megvalosult. Ezt nagy eredménynek ismerné el. A cég jogi

képviselójével egyeztetett, aki biztosított arrÓl, hogy a kisajátítást megelőzó folyamat elkezdódött,
mennek ki a levelek az érintetteknek. Ennek le kell zajlania ahhoz, hogy a projekt megvalÓsuljon.

Lendvai Ferenc a Bizottság elnöke megállapÍtotta, hogy további kiegészÍtés, kérdés a napirendi ponttal

kapcsolatosan nem merijlt fel, Így a Gazdaságl és Várossfratégiai Bizottság _ 9 igen, 2 ellenszavazat
és 2 tartÓzkodás mellett _ a napirendet elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

185/2018. íVl.2'l.) számú halározat

A Gazdasági és Városstratégiai Bizottság a ,,Javastat a Szombathely, Zanati úti (Tesco Áruházzal
szemközti)földterületek belterületbe vonásához kapcsolódó kötelezettség teljesítéséről
szóló megállapodássa! összefüggő döntések meghozatalára ,,című előterjesztést
megtárgyalta, és a határozati javaslatot az eloterjesztésben foglaltak szerint javasolja a KözgyÜlésnek
elfogadásra.

Felelős: Lendvai Ferenc, a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság elnÖke
(végrehajtásért: Lakézi Gábor, a VárosÜzenreltetési osztály vezetŐje)

Határidő: 2018. június25-i Közgyűlés

7. Javaslat a Parkerdő Lakópark területén lévő 16667 hrsz-ú ingatlan térítésmentes
ön kormányzati tu lajdonba adására kapcsolatos döntések meg hozata lára (Közgyűlési)
Előadó: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetóje

Lendvai Ferenc a Bizottság elnöke megállapította, hogy kiegészítés, kérdés a napirendi ponttal
kapcsolatosan nem merült fel, Így a Gazdasági és VárossÍratégiai Bizottság _13 igen, 0 ellenszavazat
és 0 tartlzkodás mellett - a napirendet elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

186/2018. (Vl.21.) GVB számú határozat

A Gazdasági és Városstratégiai Bizottság a ,,Javaslat a Parkerdő Lakópark területén lévő 16667
hrsz_ú ingattan térítésmentes önkormányzati tulajdonba adására kapcsolatos döntések
meghozatalára'' című eloterjesztést megtárgyalta, és a határozati javaslatot az elöterjesztésben
foglaltak szerint javasolja a KözgyŰlésnek elfogadásra.

Feletős: Lendvai Ferenc, a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság elnöke
(végrehajtásért: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetóje)

Határidő: 201B. jÚnius 25-i KÖzgyiilés

Javaslat tetepülésrendezési eszköz módosításához kapcsolódó döntések meghozatalára
(Közgyűlési)
ElőadÓl Lakézi Gábor, a Városüzemeltetési osztály vezetóje
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Lendvai Ferenc a Bizottság elnöke megállapÍtotta, hogy kiegészÍtés, kérdés a napirendi ponttal
kapcsolatosan nem merült fel, Így a Gazdasági és VárossÍratégiai Bizottság _12 igen, 0 ellenszavazat
és 2 taftÓzkodás mellett _ a napirendet elfogadta és az alábbi határozatokat hozta:

187/2018. (Vl.21.) GVB számú határozat

A Gazdasági és Városstratégiai Bizottság a ,,Javaslat településrendezési eszköz módosításához
kapcsolódó döntések meghozatalára'' címü elöterjesztést megtárgyalta, és a határozatijavaslatot az
eloterjesztésben fog laltak szerint javasolja a KozgyÚlésnek elfogadásra.

Fele!ős: Lendvai Ferenc, a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság elnöke
(végrehajtásért: Lakézi Gábor, a Városüzemeltetési osztály vezetóje)

Határidő: 201B. június 25_i Közgy[ilés

188/2018. (Vl.21.) GVB számú határozat

A Gazdasági és Városstratégiai Bizottság a ,,Javaslat tetepülésrendezési eszköz módosításához
kapcsolódó döntések meghozatalára ,,című eloterjesztést megtárgyalta, és a rendelet-tervezetet az
előterjesztésben foglaltak szeri nt javasolja a Közgyű lésnek elfogadásra.

Felelős: Lendvai Ferenc, a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság elnöke
(végrehajtásért: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetóje)

Határidő: 201B. június 25-i KözgyŰlés

9. Javaslat egyes önkormányzatitulajdonú gazdaságitársaságokkat kapcsolatos döntések
meghozatalára (Közgyűlési)
Előadó: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetóje
Meqhívottak: Gráczer GyÖrgy, a FALCO Kc Kft. Ügyvezetó igazgatója

Karácsony Krisztina, a Szombathelyi SportkÖzpont és Sportiskola Kft.
Ügyvezetö igazgatÓja
Lovass Tibor, a Szombathelyi Médiaközpont NKft' Ügyvezető igazgatÓja
KiskÓs Ferenc, a Vas MegyeiTemetkezési Kft' ügyvezetó igazgatÓja
Jordán Tamás, a Weöres Sándor Színház NKft. ügyvezető igazgatÓja
Kiss Dávid, a SZOMPARK Kft. ügyvezeto igazgatlja

Dr' Neménv András: A könyvelői vizsgálat egyik cégnél 300.000 forint, a másik cégnél 62.ooo forint a
dÍj. Hogy sikerült ekkora külÖnbséget realizálni? Ennyiveltöbb a munka a temetkezési vállalatnál?

Lendvai Ferenc: Az egyik éves, a másik havi díj,

TÖbben a mikrofon nélkül beszélnek. a felvétel nem érthetŐ.

Lendvai Ferenc a Bizottság elnöke megállapÍtotta, hogy kiegészítés, kérdés a napirendi ponttal
kapcsolatosan nem merÍjlt fel, Így a Gazdaságl és VárossÍratégiai Bizottság _12 igen, 0 ellenszavazat
és 1 taftlzkodás mellett _ a napirendet elfogadta és az atábbi határozatokat hozta:

í89/2018. Nl.21.) GVB számú határozat
A Gazdasági és Városstratégiai Bizottság a ,,Javaslat egyes önkormányzati tutajdonú gazdaság!
társaságokkal kapcsolatos döntések meghozatalára ,,címŰ előterjesztést megtárgyalta, és az !
sz_ámú.. határozati iavaslatot az elŐterjesztésben foglaltak szerint javasolja a KÖzgyÚlésnek
elfogadásra.

Fe!elős: Lendvai Ferenc' a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság elnÖke
(végrehajtásért: Lakézi Gábor, a Városüzemeltetési osztály vezetője

Gráczer György' a FALCo Kc KÍt' Ügyvezeto igazgatÓja)

Határidó: 2018. június 25-i Közgyűlés

190/2018. (V!.21.} GVB számú határozat
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A Gazdasági és Városstratégiai Bizottság a ,,Javaslat egyes önkormányzati tulajdonú gazdasági
társaságokkal kapcsolatos döntések meghozatalára ',című előterjesztést megtárgyalta, és a !!
számú határozati iavasIatot az elöterjesztésben foglaltak szerint javasolja a KÖzgyűlésnek
elfogadásra

Felelős: Lendvai Ferenc, a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság elnöke
(végrehajtásért Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetÓje

Karácsony Krisztina, a Szombathelyi SportkÖzpont és Sportiskola Kft. Ügyvezető igazgatÓja)

Határidő: 2018. június25-i Közgyűlés

't91t2018. (Vt.21.) számti hatátozat

A Gazdasági és Városstratégiai Bizottság a ,,Javaslat egyes önkormányzati tulajdonú gazdasági
társaságokkal kapcsolatos döntések meghozatalára" című elöterjesztést megtárgyalta, és a lll.
számú határozati iavaslatot az elöterjesztésben foglaltak szerint javasolja a Közgyűlésnek
elfogadásra.

Felelős: Lendvai Ferenc, a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság elnöke
(végrehajtásért: Lakézi Gábor, a Városüzemeltetési osztály vezetője
Lovass Tibor, a Szombathelyi Médiaközpont NKft. ügyvezető igazgatÓja)

Határidő: 201B. június 25-i KÖzgyŰlés

19212018. íVl.2í.) számú haÍározal

A Gazdasági és Városstratégiai Bizottság a ,,Javaslat egyes önkormányzati tulajdonú gazdasági
társaságokkal kapcsolatos döntések meghozatalára ,,cÍmű elŐterjesztést megtárgyalta, és a lV.
számú hatá i iavaslatot az elóterjesztésben foglaltak szerint javasolja a Közgyűlésnek
elfogadásra

FeleIős: Lendvai Ferenc, a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság elnÖke
(végrehajtásért: Lakézi Gábor, a Városüzemeltetési osztály vezetóje
Kiskós Ferenc' a Vas MegyeiTemetkezési Kft. Ügyvezető igazgatÓja)

Határidő: 201B. június 25-i KözgyÜlés

í93/2018. (Vl.21.) GVB számú határozat

A Gazdasági és Városstratégiai Bizottság a ,,Javaslat egyes önkormányzati tulajdonú gazdasági
társaságokkal kapcsolatos döntések meghozatalára,,című elóterjesztést megtárgyalta, és 4!!
szamu iavaslatot az előterjesztésben foglaltak szerint javasolja a Közgyűlésnek
elfogadásra

Felelős:

Határidő:

Lendvai Ferenc, a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság elnöke
(végrehajtásért: Lakézi Gábor, a Városüzemeltetési osztály vezetóje
Jordán Tamás, a Weores Sándor Színház l',lKft. Ügyvezető igazgatÓja)

2018' június 25-i KÖzgyűlés

194/2018. (Vl.21.) GVB számú határozat

A Gazdasági és Városstratégiai Bizottság a ,,Javaslat egyes önkormányzatl tulajdonú gazdasági
társaságokkal kapcsolatos döntések meghozatalára,,cÍmLi elöterjesztést megtárgyalta, és fl!
számú határozati iavaslatot az előterjesztésben foglaltak szerint javasolja a Közgyűlésnek
elfogadásra.

Lendvai Ferenc, a Gazdasági és Városstratógiai Bizottság elnöke
(végrehajtásért: Lakézi Gábor, a Városüzemeltetési osztály vezetŐje

Kiss Dávid, a SZoMPARK Kft. ügyvezetö igazgatÓja)

Felelős:
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Határidő: 201B. jÚnius 25-i Közgyűlés
10. Javaslat a szombathelyi 118,l3 hrsz.-ú, Szent lstván klrály u. 104. szám alatti ingatlannal

kapcsolatos döntések meghozatalára (Közgyűlési)
Előadó: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetője

Lendvai Ferenc a Bizottság elnÖke megállapÍtotta, hogy kiegészÍtés, kérdés a napirendi ponttal
kapcsolatosan nem merült fel, Így a Gazdaságl és VárossÍratégiai Bizottság _13 igen, 0 ellenszavazat
és 0 tartÓzkodás mellett - a napirendet elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

í95/2018_ lvl-21-)i számú határozat

A Gazdasági és Városstratégiai Bizottság a,,Javaslat a szombathelyi 1í813 hrsz._ú, Szent lstván
király u. 104. szám alatt! ingatlannal kapcsolatos döntések meghozatalára'' címÚ eloterjesztést
megtárgyalta, és a határozati javaslatot az eloterjesztésben foglaltak szerint javasolja a KözgyÜlésnek
elfogadásra.

Felelős: Lendvai Ferenc' a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság elnöke
(végrehajtásért: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetője)

Határidő: 201B. június 25-i KözgyÚlés

11. Javaslat használat!jogviszonyokkal kapcsolatos döntések meghozatalára (Közgyútési)
Előadó: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetője

Lendvai Ferenc a Bizottság elnöke megállapÍtotta, hogy kiegészÍtés, kérdés a napirendi ponttal
kapcsolatosan nem merüIt fel, így a Gazdaságl és Várossfratégiai Bizottság _13 igen, 0 ellenszavazat
és 0 tartlzkodás mellett _ a napirendet elfogadta és az alábbi határozatokat hozta:

196/2018. (Vl.21.) GVB számú határozat

A Gazdasági és Városstratégiai Bizottság a ,,Javaslat használati jogviszonyokkal kapcsolatos
döntések meghozatalára'' cÍmÚ előterjesztést megtárgyalta, és az l. határozati iavaslatot az
előterjesztésben fog laltak szeri nt javasolja a Közgyűlésnek elfogadásra.

Felelős: Lendvai Ferenc, a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság elnÖke
(végrehajtásért: Lakézi Gábor, a Városüzemeltetési osztály vezetöje)

Határidő: 2018. június 25-i Közgyűlés

197/20í8. N!.21.) GVB számú határozat

A Gazdasági és Városstratégiai Bizottság a ,,Javaslat használati jogviszonyokkal kapcsolatos
döntések meghozatalára'' cÍmű előterjesztést megtárgyalta, és a ll. határozati iavaslatot az
elóterjesztésben foglaltak szerint javasolja a KÖzgyÜ lésnek elfogadásra.

Felelős: Lendvai Ferenc, a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság elnöke
(végrehajtásért: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetője)

Határldő: 2018. június 25-i Közgyrilés

198/20í8. (Vl.21.) GVB számú határozat

A Gazdasági és Városstratégiai Bizottság a ,'Javastat használati jogviszonyokkal kapcsotatos
döntések meghozatalára'' című elöterjesztést megtárgyalta, és a tlt. határozati iavaslatot az
elóterjesztésben fog laltak szerint javasolja a KÖzgyűlésnek elfogadásra.

Fele!ős: Lendvai Ferenc, a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság elnoke
(végrehajtásért: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetóje)

Határidő: 20'18. június 25-i Közgyűlés
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A Gazdasági és Városstratégiai Bizottság a ,,Javaslat használati jogviszonyokkal kapcsolatos
döntések meghozatalára'' cÍmű elóterjesztést megtárgyalta, és a lV. határozati iavaslatot az
ellterjesztésben foglaltak szerint javasolja a KÖzgyűlésnek elfogadásra.

Feletős: Lendvai Ferenc, a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság elnöke
(végrehajtásért: Lakézi Gábor, a Városüzemeltetési osztály vezetöje)

Határidő: 2018. június 25-i KÖzgyűlés

200/20í8. (Vl.21.l GVB számú határozat

A Gazdasági és Városstratégiai Bizottság a ,,Javaslat használati jogviszonyokkal kapcsolatos
döntések meghozatalára'' című eloterjesztést megtárgyalta, és a V. határozati iavaslatot az
előterjesztésben foglaltak szeri nt javasolja a KözgyÜ lésnek elfogadásra.

Felelős: Lendvai Ferenc, a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság elnöke
(végrehajtásért: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetóje)

Határidő: 2018. június 25-i Közgyűlés

201/20í8. (Vl.21.) GVB számú határozat

A Gazdasági és Városstratégiai Bizottság a ,,Javaslat használati jogvlszonyokkal kapcsolatos
döntések meghozatalára'' című eloterjesztést megtárgyalta, és a V!. határozati iavaslatot az
elŐterjesztésben fog laltak szeri nt javasolja a Közgyűlésnek elfogadásra.

Felelős: Lendvai Ferenc, a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság elnöke
(végrehajtásért: Lakézi Gábor, a Városüzemeltetési osztály vezetŐje)

Határidő: 201B. jÚnius 25-i Közgyűlés

'l2. Javastat a bárányhimlő elleni védőoltás támogatásával kapcsolatos döntés
meg hozatalára (Közgyűlési)
Etőadó: Dr. Bencsics Eniko, az Egészségügyi és Közszolgálati osztály vezetóje

Lendvai Ferenc a Bizottság elnoke megállapÍtotta, hogy kiegészítés, kérdés a napirendi ponttal
kapcsolatosan nem merült fel, Így a Gazdaságl és Városstratégiai Bizottság _14 igen, 0 ellenszavazat
és 0 tartlzkodás mellett - a napirendet elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

202/2018. (Vl.21.) GVB számú határozat

A Gazdasági és Városstratégiai Bizottság a ,,Javaslat a bárányhim!ő el!eni védőoltás támogatásával
kapcsotatos döntés meghozata|ára'' című eloterjesztést nregtárgyalta, és a rendelet-tervezetet az
eloterjesztésben fog laltak szerint javasolja a KözgyŰlésnek elfogadásra.

Felelős: Lendvai Ferenc, a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság elnöke
(végrehajtásért: Dr. Bencsics Eniko, az EgészségÜgyi és Közszolgálatiosztály

vezetije)

Határidő: 20'1B' június 25-i KözgyÚlés

13. Javaslat a Savaria Szimfonikus Zenekar 2018/20í 9-es évadra vonatkozó
prog ramtervének eIfogadására (KözgyÍilési)
Előadó: Dr. Bencsics Enikö, az Egészségilgyiés Közszolgálati osztály vezetöje
Meqhívott: Kiss Barna, a Savaria Szimfonikus Zenekar igazgatÓja
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Lendvai Ferenc a Bizottság elnöke megállapÍtotta, hogy kiegészítés, kérdés a napirendi ponttat
kapcsolatosan nem merült fel, így a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság _14 igen, 0 ellenszavazat
és 0 tartÓzkodás mellett _ a napirendet elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

203/2018. (Vl.21.) GVB számú határozat

A Gazdasági és Városstratégiai Bizottság a ,,Javaslat a Savaria Szimfonikus Zenekar 2018/2019-es
évadra vonatkozó programtervének elfogadására'' című eloterjesztést megtárgyalta, és a határozati
javaslatot az elóterjesztésben foglaltak szerint javasolja a KözgyŰlésnek elfogadásra.

FeleIős: Lendvai Ferenc, a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság elnöke
(végrehajtásért: Dr. Bencsics Enikő, az EgészségÜgyi és KÖzszolgálatiosztály

vezetője)

Határidő: 2018. június 25-i KÖzgyűlés

'l4. Javaslat az önkormányzati étkeztetési fejlesztések támogatására kiírt pályázat
benyújtásával ka pcsolatos döntés meg hozatalá ra (Közgyíi tési}
Előadó: Dr. Bencsics Enikő, az EgészségÜgyi és Közszolgálati osztály vezetÓje

Dr. Nemény András: A NapraforgÓ BÖlcsode fejlesztéséről van szÓ, 33 milliÓs tételnél. Ez a
közétkezetés viszonylatában, hogy van itt? Saját maguk fejlesztésére.

lllés Károly: A felvétel eleie nem érthető' Főzokonyha megÚjítására. A Hungast úgy nyert meg egy
pályázatot, hogy 300 milliÓ forintos kÖtelezettsége van fejlesztésre vonatkozÓan' Az Aréna Óvodában
pl. a teljes konyhát Ők fogják kialakítani, emellett az oladi konyha megÚjítása is folyamatban van. Ezek
a város tulajdonába kerÜlnek.

Lendvai Ferenc a Bizottság elnoke megállapÍtotta, hogy további kiegészítés, kérdés a napirendi ponttat
kapcsolatosan nem merült fel, így a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság -14 igen, O ellenszavazat
és 0 tartÓzkodás mellett - a napirendet elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

204/2018. (V!.2í.) GVB számú határozat

A Gazdasági és Városstratégiai Bizottság a ,'JavasIat az Önkormányzati étkeztetési fejlesztések
támogatására kiírt pá|yázat benyújtásával kapcsolatos döntés meghozataIára'' című
eJőterjesztést megtárgyalta, és a határozatijavaslatot az elÓterjesztésben foglaltak szerint javasolja a
KÖzgyŰ lésnek elfogadásra'

Fele!ős: Lendvai Ferenc, a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság elnöke
(végrehajtásért: Dr' Bencsics Enikő, az EgészségÜgyi és KÖzszolgálatiosztály

vezetője)

Határidő: 201B. jÚnius 25-i Közgyűlés

15. Javaslat az oIad VárosrészéÉ EgyesületteI kötendő feladatetlátási megá!lapodás
jóváhagyására (Közgyű lési)
Előadó: Lakézi Gábor' a VárosÜzemeltetési osztály vezetője

Dr. Takátsné . Tenki Mária
képviselok Íigyelmét felhívja, aki
kezdődik, hogy egy milliÓ forint.

Megfelelőnek tartja az együttműkÖdési megállapodást. A jelenlévő
k civil szervezeteknek címkéznek, hogy az egy éves feladatellátási úgy
A képviselöi keretekbol milliÓkat címkéznek civil szervezeteknek, ezt

Íejezzék be. A beruházások és fejlesztések nem a képviselői keretek feladatai. Akivel feladat-
megállapodási szerződést kÖtÜnk, azok kiemelt civil szervezetek. Ellenzi, hogy a képviseloi keretekből
több milliÓ forintokat nyÚjtanak, amik beruházások és fejlesztések' Ez nem a civil szervezetek feladata,
a feladatuk kulturális, sport feladatok. Ezekbe szeretné bevonni óket' Akik civil szervezeteknek
címkéznek, azok vegyék ezt figyelembe' A nagy költségvetésből is kapnak éves szinten 1 milliÓ forintot.
Javasolja, hogy a képviseloi keretek maximum 1O%o-átcímkézhessékcivil szervezeteknek, kifejezetten
szociális, kulturális és működés, Vagy program, de beruházásra ne lehessen címkézni.
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Lendvai Ferenc: Tanácstalan Elnök Asszony javaslatával kapcsolatosan. Egy futÓ év van, errol a
költségvetés megalkotásakor kellett volna dÖntést hozni, hogy a képviselói keretet mire lehet fordítani.
Van, aki már rég elkÖltötte, ne hozzuk Őket kellemetlen helyzetbe.

Dr. Takátsné Dr. Tenki Mária: Amit megjelöltek részek, abszolút egyetért vele. De azzal nem ért egyet,
hogy olyan beruházások, fejlesztések, amik a tulajdonlás kérdését felvetik, pl. közterületeken, ezeket a
célokat az önkormányzattal valÓsÍtsák meg'

Dr. Nemény András: ElnÖk Asszony, amit mond, azt frakció társaival vitassa meg, tÖbben adtak
egyesÜleteknek. Eddig az volt, hogy inkább fejlesztésekre adjunk, ne kulturális célokra. Most meg
fejlesztésekre ne, hanem kulturális célokra. Miért akarunk egyesületnek beruházásra adni? Mert
olcsÓbban, és gyorsabban megcsinálja, és az anyag nem vész el. Ha egy játszótérre új elemet
szeretnénk, akkor azt a civil szervezet elobb, gyorsabban megcsinálja. Az ott élók előbb hozzá jutnak.
Kultúráért felelŐs ElnÖk Asszonyként ne mondja, hogy egyesÜlet bármilyen célra ne kapjon pénzt.
Amikor ElnÖk Asszony azt mondja, hogy ez a helyes ut, ez az 1 milliÓ forint, pár évvel ezelött kért a
körzetében lévó civil szervezetnek pénzt és akkor sem kapta meg, azt mondta' hogy bizonyítson az az
egyesÜlet, ami olyan eseményt szervez, amit Polgármester Úr is támogat a saját keretéből. A
polgármesteri keretet is szabályozná? A civil szervezet nem saját magának akarja, átadja az
Önkormányzatnak, így nincs tulajdonlás kérdése. Ne akadályozza a fejlesztéseket. Gondolja át a
javaslatát.

Dr' Takátsné Dr. Tenki Mária: A padok pl. csak akkor lesznek az önkormányzattulajdonában, ha azokat
az Önkormányzat szerzi be. Ezek minden év elején megtörténhetnek, megvalÓsulhatnak a játszÓterek,
Ne váltsunk arra, hogy beruházások és fejlesztések tÖbb milliós kÖltségból történnek, ők nem erre valÓk.
Nem látunk a képviselői keretek előterjesztésben semmi költségelést, csak az összegek vannak oda
írva. Csak regisztrált szervezeteknek adhatunk pénzt. Nincs semmiféle költségelés és civil szervezeti
levezetés, ezzel nem ért egyet. Az egyedi és egyéb pályázatoknál is kell egyéb háttéranyag. Kultúra,
sport, szociális jÖhet, de a fejlesztés nem, az az Önkormányzat feladata. Ha ilyen jellegŰ javaslat van a
körzetben, azt folytassuk úgy, hogy az Önkormányzat valÓsította meg.

Balassa Péter: Minden egyes fillérről el kell számolni. llyent kijelenteni Elnök AsszonytÓl, maga és az
összes képviselő nevében visszautasítja. Önök a városvezetök, Önök határozzák meg, hogy egy
képviselői keretet hogyan állítják be. Javasolták, hogy legyen kevesebb, vagy csak fejlesztÓsre
fordítsuk, mind leszavazták. Rengeteg emberen kell keresztülmenni egy utalásnak, rengeteg
papírmunkát kell a hivatalnak és a másik oldalnak is elr,égeznie.

Dr. Nemény András: ElnÖk Asszony nem érvelt ilyen lelkesen, amikor a SzülőfÓlde egyesület kapott 65
milliÓ forintot. Akkor nem jött elő ez a gondolat, hogy mire költi el tételesen? Az Összes tÖbbi civil
egyesület 20 milliÓja az igen. Amikor egy egyesÜlet kirak egy padot, vagy lefesti a soha le nem festett
padokat, ha arra valaki ráül, teljesen mindegy neki, hogy ki tulajdonolja. A lényeg' hogy legyen. Az
Önkormányzati rendszer lassú.

Retteqi Attila: Az oladi városrésszel kÖtendó megállapcldásrÓl szÓl a napirend. Képviselőtársai félreértik
Képviselő Asszony véleményét, nem a célokkal van a gondja, soha nem kérdőjelezték meg a képviselói
keret felajánlást, inkább arrÓl van szÓ, hogy miért nem tudja pl. az osztály és a Polgármesteri Hivatal
lebonyolítani. Megérti Dr. Nemény András monclandÓját, neki is voltak késedelmes dolgai. Ami
önkormányzati feladat' azt valÓsítsa meg. Egy egyesÜlet is tehet önkéntes felajánlást, pályázhat, pl.
játszÓtérre az oladiak, volt rá pályázaIi háttér' Lehet egyÜttműködéseket szervezni' A képviselŐi keretek
szabályozását jÖvőre át kellgondolni, nem a mainap erre a legcélszerűbb.

Lendvai Ferenc a Bizottság elnÖke megállapÍtotta, hogy kiegészÍtés, kérdés a napirendi ponttal
kapcsolatosan nem merült fel, így a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság _13 igen, 0 ellenszavazat
és 0 taftÓzkodás mellett _ a napirendet elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

20512018. {Vl.21.) GVB számú határozat

A Gazdasági és Városstratégiai Bizottság a ,,Javaslat az olad Városrészért Egyesülettel kötendő
feladatellátási megállapodás jóváhagyására'' című eloterjesztést megtárgyalta, és a határozati
javaslatot az előterjesztésben foglaltak szerint javasolja a KÖzgyűlésnek elfogadásra'
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Felelős: Lendvai Ferenc, a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság elnöke
(végrehajtásért: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetője)

Határidő: 2018. június 25_i Közgyűlés

16. Javaslat a Vas Megyei Rendőr_főkapitányság támogatására
Előadó: Keringer Zsolt, az lnformatikai, MinóségÜgyiés Gondnoksági Kabinet vezetője

Lendvai Ferenc a Bizottság etnÖke megáltapÍtotta, hogy kiegészÍtés, kérdés a napirendi ponttal
kapcsolatosan nem merült fel, így a Gazdaságl és VárossÍratégiai Bizottság _14 igen, 0 ellenszavazat
és 0 tartlzkodás mellett - a napirendet elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

206/2018. Ül.21.) GVB számú határozat

1 Szombathely Megyei JogÚ Város KÖzgyűlése Gazdasági és Városstratégiai Bizottsága
Szombathely Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének az önkormányzat 2018. évi
kÖltségvetéséről szÓlÓ 3l201B. (ll.21.) Önkormányzati rendelete 11' $ (10) pontja alapján kapott
felhatalmazás alapján a Vas Megyei Rendőr-fókapitányság 2017 . év teljes pénzügyi beszámolÓját és a
201B. évi pénzÜgyi tervét, valamint a Szombathelyi Rendórkapitányság 2017 . évi szakmai beszámolÓját
megtárgyalta, és az alapján a szervezet 2018' évitámogathatÓságát jÓváhagyja.
2. A Bizottság felkéri az Előterjesztot, hogy a támogatással kapcsolatos teendőket a KÖzgyŰlés
4712013. (Xll.4.) Kgy' számú, az önkormányzati forrásátadásrÓl szÓlÓ rendeletének megfeleloen
végezze el'

Felelős: l llés Károly alpolgármester
Lendvai Ferenc, a Bizottság elnÖke
Mol nár MiklÓs gazdaságfej lesztésért felelös alpolgármester
(A végrehajtás előkészítéséért: Keringer Zsolt, az lnformatikai, MinőségÜgyi és
Gondnoksági Kabinet osztályvezetője. )

Határidő: azonnal

17. JavaslatspoÉszervezettámogatására
Előadó: Dr. Bencsics Enikö, az Egészségügyi és Közszolgálati osztály vezetoje
Meqhívott: Juhász Tibor, Aligátor Vízilabda UtánpÓtlás Sportegyesület vezetője

Lendvai Ferenc a Bizottság elnöke megállapította, hogy kiegészÍtés, kérdés a napirendi ponttal
kapcsolatosan nem merült fel, Így a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság -14 igen, 0 ellenszavazat
és 0 tartózkodás mellett _ a napirendet elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

20712018. (Vl.21.) GVB számÚ határozat

\ Szombathely Megyei JogÚ Város KözgyŰlése Gazdasági és Városstratégiai Bizottsága
Szombathely Megyei JogÚ Város Önkormányzata KÖzgyűlésének az önkormányzat 2018. évi
gazdálkodásárÓl szÓlÓ 3l201B. (ll.21.) önkormányzati rendeletének 11 s (10) bekezdése alapján az
Aligátor VÍzilabda UtánpÓtlás SportegyesÜlet 2017' évi pénzügyi, szakmai beszámolÓját, valamint a
2018. évi pénzügyi, szakmai tervét megtárgyalta, és az alapján a Sportszervezet 2018. évi
támogathatÓságát jÓváhagyja'
2_ ' A Bizottság felkéri az Előterjesztot, hogy a támogatással kapcsolatos teendőket a KözgyŰlés
4712013. (Xll.4.) Kgy. számú, az önkormányzati forrásátadásrÓl szÓlÓ rendeletének megfelelien
végezze el.

Felelős: Koczka Tibor alpolgármester
Lendvai Ferenc, a Bizottság elnöke
Molnár MiklÓs gazdaságfejlesztésért felelos alpolgármester
(A végrehajtás előkészítéséért: Dr. Bencsics Eniko, az EgészségÜgyi és Közszolgálati
osztály vezetóje.)

Határidő: azonnal
18' Javaslat az lmprovizatív Zeneműhely Egyesület támogatására
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E!őadó: Dr. Bencsics EnikŐ, az Egészségügyi és Közszolgálati osztály vezetóje

Lendvai Ferenc a Bizottság etnöke megáltapÍtotta, hogy kiegészÍtés' kérdés a napirendi ponttat
kapcsolatosan nem merült fel, Így a Gazdaságl és VárossÍratégiai Bizottság -14 igen, 0 ellenszavazat
és 0 tartlzkodás mellett - a napirendet elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

2o8l2o18. íVl.2í.) s7ám ű határozaÍ

Szombathely Megyei Jogú Város KÖzgyűlése Gazdasági és Városstratégiai Bizottsága az
lmprovizatív Zeneműhely Egyesület 2017. évi pénzÜgyi, szakmai beszámolóját, valamint 2018.
évről szÓlÓ szakmai, pénzügyi tervét megtárgyalta.

2, A Bizottság az EgyesÜlet 201B. évi támogatását jÓváhagyja

FeIelős: Koczka Tibor alpolgármester
Molnár MiklÓs alpolgármester
Lendvai Ferenc, a Bizottság elnöke
(A végrehajtás elokészítéséért: Dr. Bencsics Eniko, az Egészségügyi és KÖzszolgálati
osztály vezetője)

Határidő: azonnal

19. BeszámoIó a Nyugat-dunántúli Regionális Hutladékgazdálkodási önkormányzati
Társulás 2017. évi mííködéséről
Előadó: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetóje

Lendvai Ferenc a Bizottság elnÖke megállapÍtotta, hogy kiegészÍtés, kérdés a napirendi ponttal
kapcsolatosan nem mertjlt fel, Így a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság _10 igen, 0 ellenszavazat
és 2 tartlzkodás mellett - a napirendet elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

209/2018. (Vl.21.) GVB számú határozat

Szombathely Megyei Jogú Város Gazdasági és Városstratégiai Bizottsága a Nyugat-dunántúli
Regionális Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás 2017. évi munkájáril szÓlÓ beszámolÓt az
eloterjesztésben fog la ltak szeri nt elfog adja.

Felelos: l llés Károly alpolgármester
Lendvai Ferenc, a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság elnÖke
(a végrehajtásért: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetöje)

Határido: azonnal

20. Javaslat a Haladás SpoÉkomplexum Fejlesztó Nonprofit Kft. beszámolójának
megtárgyalására
Előadó: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetője
Meohívott: Rácz-Racker ViktÓria, a Haladás Sportkomplexum Nonprofit Kft. Ügyvezetöje

Dr. Neménv András:Az anyagban bérlőként beszélnek a l_lVSE-ről és a Haladás Kft.-ről' akkor van már
bérleti szerzódés? Ez a rövid idő elég volt arra, hogy látszid)on az, hogy az Önkormányzat által eddig a
kÖltségvetésben biztosÍtott forráshoz kell-e még plusz kÖltségvetési forrást hozzárendelni év kÖzben?

Rácz-Racker ViktÓria: A bérleti szerződés a beszámolÓ megküldéséig nem került megkÜldésre, nyilván
átdolgozták és ismertették a leendó parttterekkel, de nem kerÜlt megkötésre. Az éves működésrőlannyit
szeretne, hogy az Üzleti tervben lévo számok tarthatÓak, nyilván arra kell tÖrekedni, hogy minél több
bevételt tudjanak előirányozni. Sok ajánlat még bizonytalan.

Dr. Nem András Nyilván egy Új Ügyvezetóvel, egy új cégnél sok anomália lehet. Úgy van most bent
egy Kft. és egy egyesület, hogy valÓs bérleti szerződésük még nincsen? Ha bármi tÖrténik ott, akkor az
kinek a felelóssége? Egy önkormányzat, az eddigi szabályok alapján, ha bent volt az általunk tulajdonolt
helyiségben, akkor, ha nem bérlo volt, a tÖbbszörösét kellett fizetnie, mert jogcím nélkÜli használÓ volt.
Ez a jogi helyzet ebben az esetben is fennáll. Kaptak errol figyelmeztetést? A rendezetlen jogi helyzet
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nem állhatott volna, fenn. Senkinek nem érdeke kitenni őket. Ha valakibe belevág a villám munka
közben, kié a felelősség? Az önkormányzat nem engedheti meg, hogy a tulajdonában lévó ingatlan így
legyen a tulajdonában.

lllés Károlv: Jogos a felvetés. Folyamatos egyeztetések vannak a három szereplő között. Aztishozzá
kell tenni, hogy a szerződés nem csak a másik fél számára volt elsŐ körben előnytelen, hanem a Kft.
számára is. Ezek a bérleti díjak, kihasználtsági díjak kerÜltek átalakításra, ez aláírásra fog kerülni.
KÖzgyűlési engedéllyel Újabb fonást adnak a két egyesületnek. A szándék eddig is mindkét fél részéről
megvolt, rendeződni fog ez a helyzet' Mindenképp szÜkséges a tényleges üzemeltetés kapcsán már
látjuk azt, hogy a Futball Kft.-vel megkötött szerződésben is mÓdosítással kell majd élnÜnk, illetve erre
vonatkozÓan majd javaslatot fognak előterjeszteni. A Futball Kft. birtokolja azokat a jogokat,
reklámbevétel és a Skybox értékesítések és egyéb jogok. LáthatÓan nem nagyon történik ott semmi,
ezeket szeretnék felülvizsgálni'

Dr' Nemény András: Ha jÓl érti, akkor a Futball Kft', ami eleve kapott többlet jogosultságokat, akkor köt
velÜnk bérleti szerződést, ha mi a másik ágon a költségvetésből... tÖbben beszélnek. a felvétel nem
értheti. Mi prrbáljuk értékesíteni, és akkor más a bérleti szerződés is. Nyilván nekÜnk kell több pénzt
beletenni az egyesület esetében is, hogy utána tudjon a másik cégÜnktol olyan összegben bérelni, hogy
az rendben legyen. Tiszta képet kellene látnunk, hogy mennyibe is kerül ennek a komplexumnak az
üzemeltetése számunkra. Mi a végszám, amit bármilyen jogcímen mi fizetÜnk ki? Sokkal korábban
kellett volna, lehetett volna megoldani. Ezt a felelősséget egy személyben egy ügyvezető nem viheti el'

Kopcsándi JÓzsef: Ha elfogadjuk, tudomásul vesszÜk, hogy vannak itt jogi anomáliák. Az
eloterjesztésből Úgy vette ki, hogy a bérlő, úgy kezeli a bérleményt, mintha kvázi neki épÍtették volna.
Ez nincs rendjén. A szolgáltatást, ha igénybe veszi, ki kell fizetni' A gazdasági társaságok kénytelenek
úgy gazdálkodni, hogy nullásak legyenek, Vagy nyereséges, nem lehet mindig az önkormányzati
támogatást várni. A reklámlehetőség kihasználására nincs lehetóségük. Az elfogadott szÓ ne legyen
benne, legyen az, hogy tudomásul vesszÜk. A következó ülésre készÜljÖn olyan eloterjesztés, ami a
bérlők nyilatkozatát tartalmazza. Ügyvezetó Asszony jelentésében benne van, hogy más intézmények
is használatba vették volna. Ezkárokozás. A bizottság segítse elo a társaság normális mŰködését'

Balassa Péter: Kimondhatjuk, hogy a projekt megbukott. Az Üzemeltetés jelen formájában nem működik.
Halálra volt ítélve, annak idején már minden képviseló elmondta, amikor arrÓl dÖntöttek, hogy piaci alapú
legyen-e. Csak Úgy lehet megoldani, ha az Önkormányzat súlyos milliÓkat tud beletenni' Mérges az
alpolgármesterekre, múltkor a sportért felelos alpolgármester azt mondta, hogy nem tud dÖntésekről,
pedig o a sportért felelos alpolgármester. Molnár MiklÓs válaszolt Ön helyett, mert lrországban volt. De
jÓ lenne, ha a felelŐs alpolgármester válaszolna ilyen fajsÚlyÚ döntésekben, de a családi okokat el tudja
fogadni. A beruházás előtt felhívta a figyelmet, hogy figyeljenek oda az Üzemeltetésre, a Íenntartásra, a
szerződésekre. Elindult 9 milliárdrÓl, lett 16 milliárd. Látjuk, hogy mílyen stadionunk van, milyen a
fenntartása, és ott tartunk, hogy megbukott a projekt. Az elöterjesztés és a mellékletek csak a felszín, a
dolgokat azok tudják, akik ott vannak a felelös bizottságokban, és azokon a tárgyalásokon. A városi
mendemondákban külÖnbÖző összegek elhangzanak a HVSE, a mÜködtetés, akár az önkormányzat
részéről, hogy ez milyen pénzeket Vonz maga után. ÖrülhetÜnk, hogy a csapat bennmaradt az elsó
osztályban, a nézi5szám kezd emelkedni. Minden felelős döntés visszaszállt ránk, ha az Önkormányzat
nem tolja bele a sÚlyos százmilliÓkat, akkor hogyan tovább? Az ellenzéki képviselök javaslatát
lesöpörték az asztalril, hogy a projekt megbukott. Közös az akarat. A magyarországi stadionok
fenntartásárÓl már kormányzati gondolkodás van, létrehoznak egy kormányzatí noldingót. n felelős
alpolgármester írhatna levelet. Fontos kérdés. Molnár MiklÓs homlokán is látja a ráncokát, mert tudja,
hogy sokba fog kerülni az önkormányzatnak. Ezt mindenki tudja. A sport támogatása már eléri az 1

milliárdot. Mennyire vagyunk hatékonyak, gazdaságosak? Hol néztÜk meg a beúeteti oldalakat? Miért
nem csináltunk éttermet? Az ember segÍteni akar jó szándékkal, le lettek áztatva. JÚnius 21-e van, és
totálisan újra kell kezdeni, a szerződéseket felÜl kell vizsgálni stb. FelelŐs dÖntéseket kell hozni'
Debrecen is megjárta. Vonják bele őket is, hátha lesz közös megoldás.

TÖbben a mikrofon használata nélktjl beszétnek' a fetvétel nem érthető.

l.|lés íároly: Szép monológ volt, csak nem érti. Az Üzemeltetés pénzbe kerül. A bukott projektet nem
érti. Bukott projekt akkor lenne, ha a fejlesztés nem valÓsult volna meg. Szép lött,'1o lett, a
sportszervezetek birtokolják. Pénzbe kerÜl az uszoda, a jégpálya fenntartása is. Tudtuk, hogy pénzbe
fog kerÜlni, kerÜlhetne kevesebbe nyilván' A tanulmány kihozta, hogy elsŐ évben o-s, keéóbb lehet
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pluszos. Lehetoség Van a bérletszedésben is. Reméli, a Kft. is dolgozik. A bevétel egy része a
Sportfejlesztő Kft.-é'

Molnár MiklÓs: A homloka a kora miatt ráncos. Semmilyen olyan problémát nem tapasztal, amit másfél-
két éve ne tudott volna. Egyetért azzal az előterjesztéssel, amit a cég megfogalmazott, korrekt mÓdon
leÍrták a problémákat. Lehet érezni a problémát, amivel szembesülnek, független a pénzÜgyi résztól'
Van egy stadion része és egy doboz része. Két részbol áll. A stadionüzemeltetés kapcsán Van egy
szerződésünk, ami jÓ vagy rossz, a költségvonzatai tisztázottak, sokkal jobban számszerűsíthetók
voltak a szerzódés megkötésekor' Egyetért alpolgármester társával, hogy az üzemeltetésre történt egy
jÓ vagy rossz kÖltségmegosztás a használÓ és a tulajdonos kÖzött. Egyeztetve lett, hogy a nem
számszerűsíthető bevételek milyen arányban oszlanak meg a tulajdonos, és az Üzemeltető között' Az,
hogy valaki szerzodést kot egy pl. stadionra, és azt késóbb mÓdosítani kell a használatbavétel utáni
tapasztalatok alapján, ezzel semmi probléma nincsen, ez teljesen természetes. Ha vannak olyan
tervezhető költségek, amik nem teljesülnek, és ennek szerzódési tartalmi oka van' akkor mÓdosÍtani
kell. A stadion Üzemeltetésnél nem lát problémát, ha a szerzödés be van tartva, az az önkormányzat
számára fix szintet jelent, amit biztosítani kell. A probléma az, hogy a szerzódő nem teljesítette azon
kÖtelezettségeit, amelyek nem az ő költségei, hanem az adottságból adÓdÓan a Stadionfejlesztő Kft.
által átszámlázott kötelezettségek. A szerződés szerint a használÓnak kellene ezt teljesÍtenie. Mivel
ennek a kifizetése nem tÖrtént meg, ezért van most vita. Éves szinten ez a tÖbb százmilliÓs összeget
súrolja jelen szerződés szerint, melyet a Stadionfejlesztö Kft._nek ki kellene fizetnie a Futball Kft.-nek.
Ezért született meg az, hogy ha engedményezéssel adunk, akkor történjenek meg a mÚltbeli kifizetések.
olyannak adnánk támogatást, aki tartozik az egyik önkormányzati cé9nek. Ezt nem lehet megtenni, ez
hűtlen kezelés. Más lehetóség nincs, mint hogy a támogatásbÓl kifizeti a tartozást. A tartozás összegét
tisztázni kell' Garanciát kell kapnunk arra, hogy ha további támogatást kifizetÜnk neki, akkor a második
félévben nincs elmaradása. Ha a második félévben sem fizet, egyetlen lehetősége van ÜgyvezetÖ
asszonynak, hogy amíg nem fizet, nem engedi be' El lehet jutni egy végleges, hosszabb távra
tervezhetó állapotig. Ezt nagymértékben elősegítheti, ha a kÖzÖnségszám folyamatosan növekszik.
Átlag 5000 feletti nézőszámnál egészen jÓ pozíciÓ tud kialakulni. Ennek Szombathelyen Van realitása.
A doboznál az a probléma, hogy nincs bevétel. Mindenki ingyen akarja használni, és a HVSE úgy
döntött, hogy rajtuk kívül senki ne menjen be. Milyen jogon mondja meg a HVSE, hogy pénzért délelőtt
valaki nem mehet be? Miért nem fizethetnek érte? Bérleti díjat kell szednünk a használÓktÓl, miközben
a használÓ nem fizet bérleti díjat, 40 milliÓs ArÁrot beszélÜnk. Ha valaki fél évig bérleti szerződés nélkül
használja, az nem csak Ügyvezető asszony felelossége' A használi oldalrÓl sem lenne vezeto
pozíciÓban' szerencse, hogy nem történt baleset. Mindenkinek az érdeke, a használÓé is, hogy
rendezzék, jogszerűvé tegyék a viszonyokat' Kettö használÓ Van' a HVSE és a HVSE Sport Kft. A HVSE
Sport Kft. meg Sem jelenik semmilyen szempontbÓl, csak van. A jelentös használat része merülfel, és
támogatott szervezetként jelenik meg a költségvetésben, külÖn soron. Ha jogilag létezik, Őket tudjuk
támogatni, hogy bérleti díjat kapjunk' Egy létesítmény pénzbe kerul' Kompromisszumokat kell kÖtni. Az
Arenának is vannak használÓi, nem csak a kosárlabda klub. Vannak bevételei. Ha nem lenne, tÖbb
támogatás kellene. Ha itt is csinálnak bevételt, kevesebb támogatás kell. Az érdekeket összhangba kell
hozni' A HVSE Közgyűlésére a város részéröl hívtak meg valakit? Senkit. Nem tud rÓla, hogy valakit
meghívtak volna. Úgy folytatott le közgyűlést, hogy senkit nem hívott meg, tÖbb száz milliÓs városi
támogatást kérnek. A városnak korábban volt delegált képviselője, szerinte ezt vissza kellene állítani.
Fontos lenne, hogy a kompromisszumokat meg lehessen kÖtni. A működtetés közös Összhangjának
megteremtése érdekében mondta, nem személyeskedni akart.

Balassa Péter: FejlŐdni akkor lehet, ha az ember elismeri a hibáit' Szeretné végre azt hallani, hogy
igen, ezt elrontottuk, elszámoltuk. El tudná fogadni lllés Károly alpolgármester Úr válaszát', ha azt a
kérdést, amit akkor tett fel, amikor megkötÖtték a szezódést, kijelentette, hogy nem, ez ennyibe fog
kerülni. Továbbra is tartja, hogy bukott projekt, továbbra is az adÓforintot töltjitk bele. Szerinte ez Így

nincs rendben. Szerinte úgy kellene kommunikálni, hogy igen, elrontottuk. Kérte, hogy jÚnius 30-ra jÖjjÖn

ide egy tanulmány az Üzemeltetésről, de ezt leszavazták. Ha látják a számokat, azok tények' nem
műkÖdik. Önkormányzati támogatás nélkÜl nem múiködik.

A Bizottság először Kopcsándi JÓzsef mÓdosÍtÓ indítványárÓl szavaz, amit 4 igen és 8 tartÓzkodással
elutasít.

Lendvai Ferenc a Bizottság elnÖke megállapÍtotta, hogy kiegészÍtés, kérdés a napirendi ponttal
kapcsolatosan nem mertjlt fel, így a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság _B igen, 0 ellenszavazat és
5 tartizkodás mellett _ a napirendet elfogadta és az alábbi határozatot hozta:
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210/2018. N!'21.) GVB számú határozat

A Gazdasági és Városstratégiai Bizottság a Haladás Sportkomplexum Fejlesztő Nonprofit Kft. által
elkészÍtett, a Sportkomplexum működéséről szÓlÓ 2018. április 1. _2018. április 30. közötti idoszakra,
valamint a 2018' május 1. _ 2018. május 31. kÖzÖtti időszakra vonatkozÓ beszámolót elfogadja.

Felelős:

Határidő:

Lendvai Ferenc, a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság elnÖke
(végrehajtásért: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetője'

Rácz-Racker Viktória, a társaság Ügyvezetője)
azonnal

2'l. Óvoda felújítás Javaslat az ,,Óvoda fe!újítások" 2o'l8. évi köttségvetésben biztosított
előirányzatának felhaszná!ására
E!őadó: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetésiosztály vezetóje

Lakézi Gábor: A Szombathelyi Napsugár Óvoda vezetóje a mai napon, az Óvoda támogatására
vonatkozÓan korábban benyÚjtott kérelmének mÓdosítását küldte meg. A június 19-én energetikai
felÚjításokkal összefüggésben tartott kooperáciÓn megállapÍtásra kerult, hogy a bejárati árnyékolÓ
előtetö teljes cseréje szÜkséges, felújÍtás nem lehetséges, Így a bekerÜlési költség az $ árajánlat
alapján magasabb osszeg, mint az a korábbi kérelmtrkben szerepelt. A fentiek figyelembe vételével, a
mai napon beadott támogatási kérelem és árajánlat alapján javasoljuk, hogy az ,,ÓVoda intézményi
karbantartás'' előirányzat terhére tett határozatijavaslat 2' pontja a támogatási összeg tekintetében a
bekerÜlési árkÜlönbözet hozzáadásával az alábbiak szerint mÓdosuljon. A Szombathelyi Napsugár
Óvoda kérelme alapján, a Szombathelyi Napsugár Óvoda karbantartási munkálatai - kerékpártárolÓ
felÚjítás, Új bejáratiárnyékolÓ és az iskola felőli kerítésrész megvalÓsítása bruttÓ 4.976'826,- Ft', radiátor
burkolatok készítése, felszerelése bruttÓ 2.'190 '242,. Ft. - Összesen bruttÓ 7.167'068,- Ft.

Balassa Péter: Az Aréna utcai Óvoda Ügyében van valami fejlemény? Mikor lehet beköltÖzni?

Lendvai Ferenc: lllés alpolgármester Úr mindent elmondott az Óvodai szÜlöi értekezleten. Ezután
merÜltek fel még kérdések? Pontos dátumot még most sem tudunk mondani.

lllés Károly: Nem volt, és most sem lesz. Az Összes áttervezés, ajánlatkérés megtörtént. A támogatási
szerzödés ehhez kapcsolÓdÓan, - Új pályázatril beszélÜnk-, megkÜldésre kerÜlt. Ennek a
jÓváhagyására várunk.

Lendvai Ferenc a Bizottság elnoke megállapította, hogy kiegészítés, kérdés a napirendi ponttat
kapcsolatosan nem merült fel, Így a Gazdaságl és Városstratégiai Bizottság _13 igen, 0 ellenszavazat
és 0 tartlzkodás mellett _ a napirendet elfogadta és az alábbi határozatot iozta: 

_

21112018. (VI.21.) GVB számú határozat

l' A Gazdasági és Városstratégiai Bizottság az ,,Óvoda felÚjítások'' és ,,Óvoda intézményi karbantartás''
201B. évi kÖltségvetésben biztosított eloirányzatának felhasználására vonatkozÓ előterjesztést
megtárgyalta és a felújításhoz, karbantartáshoz szÜkséges előirányzat biztosítását az alábbiak szerint
támogatja:

,,Óvoda felújítások''

o { Szombathelyi Barátság Óvoda (Szombathely, Barátság u. 24.) kérelme alapján, a
_Sz9mbathelyi Barátság Óvoda felújítási munkálatai - ósempebur[olat cseié1e, lépcsó buikolása,
falfelÜletek festése - összesen bruttó 4.258.742,- Ft.,o fi Szombathelyi Játéksziget Óvoda (Szombathely, Gylzelem u. 1/A) kérelme alapján, a
Szombathelyi Játéksziget ovoda felújítási munkálatai - áz Óvoda udvarán kialakítandÓ, gyermekek
fejlődését szolgáll Kneipp-park kialakítása - Összesen bruttó 3.85o.ooo,_ Ft. A beruházás kiúitelezése
bruttó 6.350.000,- Ft, a támogatást kiegészítő forrás Rettegi Attila képviselŐi keretébol kerÜl
biztosításra.
o fi Szombathelyi BenczÚr Gyula utcai Óvoda (Szombathely, BenczÚr Gyula u' 2.) kérelme
alapján a SzombatheIyi Benczúr Gyula utcai Óvoda felújítási munkálatai- kerítés, lamináÍt parketta
és három bejárati lépcsi felÚjÍtása - összesen bruttó 5.,116.322.-Ft.
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. A Szombathelyi Játéksziget Óvoda (Szombathely, Gyózelem u. 1/A) kérelme alapján, a
Szombathetyi Játéksziget Óvoda felújítási munká|atai - udvari térburkolat kialakítása - összesen
bruttó 1 0.041.636'- Ft.
o A Szombathelyi Vadvirág Óvoda (Szombathely, Barátság u. 24') kérelme alapján, a
Szombathelyi Vadvirág Óvoda (9700 Szombathely, Selmec u. 2.) felÚjítási munkálatai - térkő
kialakÍtása, 3 csoportszoba festése, 3 csoportszoba parkettázása, felnőtt mosdÓ felújítása' tornaszoba
és vezetői iroda redőnyözése - összesen bruttó 7.000.000'- Ft.'

,,Óvoda intézményi karbantaÉás'' előirányzat terhére

r A Szombathelyi l\Iesevár Óvoda (Szombathely, Gagarin u- 10) kérelme alapján' a
Szombathelyi Mesevár Óvoda karbantartási munkálatai _ a lépcsőház feletti dupla, fÜstelvezetÓ
tetőablak többszÖri beázás miatti cseréje - összesen bruttó 141.657,' Ft.,
o A Szombathelyi Gazdag Erzsi Óvoda (9700 Szombathely, KrÚdy Gy. u.2la) kérelme alapján a
Szombathelyi Gazdag Erzsi Óvoda karbantartási munkálatai - a padozat alatti rossz állapotban lévő
fÜtéscsörendszer felszíni csőrendszerre történő cseréje _ Összesen bruttó 'l0.979.150'- Ft.
r A Szombathelyi Játéksziget Óvoda (Szombathely, Győzelem u' 1/A) kérelme alapján, a
Szombathetyi Játéksziget Óvoda karbantartási munkálatai - a gyermekek védelme érdekében, a
csoportszobák ab|akaira és homokozÓ fölé beszerzendo árnyékolÓk - Összesen bruttó í.493.330'- Ft.'
r A Szombathelyi Donászy Magda Óvoda (9700 Szombathely, Losonc u. 3.) és a Szombathelyi
Neumann János Általános lskola (9700 Szombathely' Losonc u. 1.) kerítései felÚjításának
folytatásaként a laktanya és az iskola területét elválasztÓ, viharokban károsodott, balesetveszélyessé
vált kerítésrész rekonstrukciÓjára bruttó 3.415.51 3'- Ft.'
o A Szombathelyi Köznevelési lntézmények Gazdasági, Mtiszaki Elláti és SzolgáltatÓ
Szervezete (Szombathely, Fó tér 40.) kérelme alapján
- a SzombathelyiWeöres Sándor ovoda karbantartási munkálatai- riasztÓrendszer kiépítése
az új épuletrészen -, összesen bruttó 136.000'- Ft. ! . -.a ToP Óvodafejlesztésben résztvevő Óvodák (Szombathelyi Margaréta Óvoda,
Szombathelyi Napsugár Óvbda, Szombathelyi Hétszínvirág Óvoda' Szombathelyi Szivárvány Óvoda)
karbantartási munkálatai- riasztÓ külső egységek szerelési munkái - Összesen bruttó 483.000'- Ft.
- a Szombathetyi Mesevár ovoda karbantartási munkálatai _ beázás miatt esővízelvezetö
rendszer kiépítése szikkasztÓ megszÜntetése - Összesen bruttó 2.501.000'- Ft. 

'- a Szombathelyi Köznevelési GAMESZ üzemeltetése alá taÉozó ovodák karbantartási
munkálatai - mosdÓkban szaniterek és csaptelepek cseréje - Összesen bruttó 985.000'' Ft.
- a Szombathelyi Maros Óvoda karbantartási munkálatai - csoportszobák elotti teraszok
árnyékolása - osszesen bruttó 2.866.000'- Ft.

a Szombathelyi Köznevelési GAMEsz üzemeltetése alá tartozó Óvodák karbantartási
munkálatai - udvarijátékok karbantartása, javítása - összesen bruttó 1.760.000'- Ft.
- a Szombathelyi Margaréta Óvoda karbantartási munkálatai _ udvari ivókÚt létesítése -
összesen bruttó 470.000'- Ft.
o A Szombathelyi Napsugár Övoda (Szombathely, Pázmány P. krt. 26l^) kérelme alapján, a

Szombathelyi Napsugár Óvoda karbantartási munkálatai - kerékpártárolÓ felújítás, új bejárati

árnyékolÓ és az iskola felöli kerítésrész megvalÓsÍtása bruttÓ 4.976.826,- Ft', radiátor burkolatok
készítése, felszerelése bruttÓ 2.190.242,. Ft. _ összesen bruttó 7.í67.068'- Ft.

!l. A Gazdasági és Városstratégiai Bizottság felkéri a polgármestert és a jegyzot, hogy az
eloirányzatoknak az érintett intézmények költségvetésében tÖrténő biztosításárÓl gondoskodjon'

Felelős: Dr. Puskás Tivadar polgármester
Molnár MiklÓs alpolgármester
l llés Károly alpolgármester
Lendvai Ferenc, a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság elnoke
Dr' Károlyi Ákos jegyző
(a végrehajtásért: LakéziGáborVárosüzemeltetési osztály vezetője'

Stéger Gábor KÖzgazdasági és AdÓ osztály vezetóje)

Határidő: a költségvetési rendelet soron kÖvetkezó mÓdositása
zz- Javaslat a,,Városfejtesztésiatap - Képviselői keret'' 2018. éviköltségvetésben biztosltott

63.000 eFt-os előlrá nyzatána k feIhasználására
Előadó: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetóje
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TÓth Kálmán: Utána járt, a Gyöngyöshermán-Szentkirály Szabadidő-és SportegyesÜlet tényleg késett
a pénzügyi elszámolással, így nem kaphat támogatást, így nem kéri nekik megadni.

Lendvai Ferenc a Bizottság elnöke megállapította, hogy kiegészÍtés, kérdés a napirendi ponttal
kapcso/afosan nem merült fel, Így a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság _14 igen, 0 ellenszavazat
és 0 tartÓzkodás mellett _ a napirendet elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

2'l2l20'l8. (Yl.21.| GYB szám(l határozat

A Gazdasági és Városstratégiai Bizottság az előterjesztésben foglaltakat megtárgyalta és az alábbiak
szerint támogatja, továbbá a Gyöngyöshermán-Szentkirály Szabadido-és Sportegyesület (9700 Bogáti
u. 7 4.) tá mogathatÓságá na k Ü g yébe n az alábbi döntést hozza.

. Koczka Tibor képviselő Úr kérelme alapján a 2016. évből áthozott képviseloi kerete terhére
300.000,- Ft-ot biztosjt a Magyarországi James Joyce Társaság Kulturális EgyesÜlet Szombathely
(9700 Szombathely, Berzsenyi Dániel tér 2.) részére Bloomsday alkalmábÓl Kondor Áoam Joyce
szövegeire, írott mŰveit bemutatÓ rendezvény költségeire.
. Kántás Zoltán képviseló úr kérelme alapján a 2017. évből áthozott képviselői kerete terhére
bruttÓ 84B.515,- Ft-ot biztosÍt a Nyitra utcai sportpark járulékos munkarészeinek - utcabÚtorok
kihelyezése, térkó burkolat építése - költségeire.
o Dr. Takátsné dr. Tenki Mária képviselo asszony kérelme alapján a2018. évi kÖltségvetésben
biztosított,,Városfejlesztési Alap- Képviselöi keret'' terhére '1.000.000,- Ft_ot biztosít a Petöfi Sándor utca
51 - Március 15. tér'1. szám alatti Társasház terÜletén, az Önkormányzat javára fennállÓ szolgalmi
joggal terhelt épÜletrészen lévö oszlopok statikai és burkolati helyreállítására.. lllés Károly alpolgármester úr kérelme alapján a2015. évből áthozott képviselői kerete terhére
300.000,- Ft-ot biztosít a SzülőfÖld Kulturális és Örökségvédelmi Egyesület (9700 Szombathely, 11-es
Huszár Út 40.) részére, a Mátyás király Emlékév rendezvénysorozat programjainak lebonyolítására,
150.000,- Ft-ot biztosít a Grádics Egyesület (9700 Szombathely, Kodály Zoltán utca 32. Fszt. 3') részérea Gorjanskoban megrendezésre kerÜlő informáciÓs tábla átadására, megáldására szÓlÓ
rendezvénysorozat lebonyol ításá nak költségeire.
o Dr' Czeglédy Csaba képviselö Úr jogi képviselóje Útján benyÚjtott kérelme alapján a 20'l8. évi
kÖltségvetésben biztosított ,,Városfejlesztési Alap- Képviselői keret" terhére bruttÓ 899.695,- Ft_ot
biztosít a Derkovits Városrészért Egyesület (9700 Szombathely, Váci Mihály u' 11') részére
pihenőpadok vásárlására és kihelyezésére'
o Balassa Péter képviselő úr kérelme alapján a 2017 ' évből áthozott képviselői kerete terhére
250.000,- Ft-ot biztosít az Állatvédők Vasi Egyesülete (9700 Szombathely, Szigligeti u' 67) részére a
menhely működése céljábÓl beszerezni kívánt 5x6 méteres ,2x2 ajtÓs mobil tárolÓ kÖltségeire.. TÓth Kálmán képviselő úr kérelme alapján 500.000,- Ft_ot biztosít a Vasi Foci Akadémia
SportegyesÜlet (9700 Szombathely, Lovas út 3') részére a sport tevékenységhez bérelt pálya bérleti
dÍjának kÖltségeire.
o Szuhai Viktor képviselo Úr kérelme alapján a 2018' évi költségvetésben biztosított
,,Városfejlesztési Alap- Képviselói keret'' terhére 360.000,- Ft-ot biztosít a Szombathely, Bem JÓzsef
utca 21' és 23. kÖzötti zöld terÜlet fejlesztésének költségeire,.- dr' Nemény András képviselő úr kérelme alapján a ,,K|SZ'' LakÓtelepért EgyesÜlet (9700
Szombathely, Károly Rrbert u. 16. 3/10.) részére. a 2016' évbol és 2017. évbŐl áthozott képviselői kerete terhére összesen 1.236.000,- Ft_ot
biztosít, a Károly RÓbert utcai kutyafuttatÓ terület fejlesztésének költségeire,. a 2018' évi költségvetésben biztosított ,,Városfejlesztési Alap- Képviselői keret'' terhére
275.900,- Ft-ot biztosít parkfejlesztésre, 400.000,- Ft_ot biztosít a szeptemberben megtartandÓ KlSZ
nap lebonyolításának költségeire.
o fi GyÖngyÖshermán-Szentkirály Szabadidő-és Sportegyesület (9700 Bogáti u. 74.) 61374-
312017. számÚ támogatási szerződésének késedelmes pénzÜgyi elszámolására, továbbá a civil
szervezet igazolási kérelme ügyében hozott 10512018. (lv.24') JTKB számú határozatratekintettel TÓth
Kálmán képviselő ljr a 2017. évból áthozott képviselői kerete terhére 4oo.ooo,_ Ft, a 2018. évi
költségvetésben biztosított ,,Városfejlesztési Alap- Képviselői keret'' terhére 40.ooo,- Ft - összesen
440.000,- Ft-os támogatási kérelmét elutasítja.o Balassa Péter képviselő úr kérelme alapján
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. - a2017. évböl áthozott képviselöi kerete terhére 512'850'- Ft, a 2018. évi kÖltségvetésben

biztosÍtott ,,Városfejlesztési Alap- Képviselöi keret'' terhére 237.150,- Ft - összesen 750.000'- Ft-ot -

biztosít a Szombathelyi Vízmű sc (9700 Szombathely, BartÓk Béla krt. 41.) működési költségeire.
. a 2018. évi kÖltségvetésben biztosított ,,Városfejlesztési Alap- Képviselöi keret'' terhére

75o.ooo,- Ft_ot biztosít a Százszorszép Bölcsőde (9700 Váci Mihály u. 5.) területén kertiszegély és
kavicságy elhelyezésének kÖltségeire, továbbá a vízelvezetés megoldására.
o Horváth Attila képviselŐ úr kérelme alapján a 2018. évi költségvetésben biztosított

,,Városfejlesztési Alap- Képviselői keret'' terhére 2.500.000,- Ft-ot biztosít az oladi lakótelep
zöldterü let fej lesztésének költségeire.
r dr. lpkovich György képviseló Úr kérelme alapján a2016. és a2017. évekből áthozott képviseloi
kerete (1B.2oo'_ Ft), továbbá a2018. évi költségvetésben biztosÍtott,,VárosfejlesztésiAlap- Képviselói
keret'' terhére (881.8o0,- Ft) - összesen 900.000,- Ft-ot - biztosít, Szuhai Viktor képviseló úr kérelme

alapján a 2018. évi kÖltségvetésben biztosított ,,Városfejlesztési Alap- Képviselöi keret'' terhére

600.000,_ Ft-ot biztosít a ,,KISZ'' Lakótetepért Egyesület (9700 Szombathely, Károly RÓbert u. '16'

3/10') részére a Körösi Csoma Sándor utca 62. és a Jászai Mari utca kereszteződésében lévö belsÖ
játszótér fej lesztésének kÖltségeire.

FeIelős: Dr. Puskás Tivadar polgármester
Molnár MiklÓs alpolgármester
lllés Károly alpolgármester
Lendvai Ferenc, a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság elnöke
Dr. Károlyi Ákos jegyző
(avégrehajtásért: LakéziGáborVárosÜzemeltetésiosztályvezetöje,

Stéger Gábor KÖzgazdasági és Adó osztály vezetője)

Határidő: azonnal

23. Javastat a volt EPcos területén i'izlethelyiség ideiglenes hasznosítására
Előadó: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetóje

Lendvai Ferenc a Bizottság elnöke megállapÍtotta, hogy kiegészÍtés, kérdés a napirendi ponttal

kapcsolatosan nem merütt fel, Így a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság _14 igen, 0 ellenszavazat
és 0 tartÓzkodás mellett _ a napirendet elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

2'.l3l2o18. ÍV!.21.) számú halározal

A Bizottság Szombathely Megyei JogÚ Város Önkormányzata vagyonárÓl szÓlÓ 4012014. (Xll. 23.)

onkormány2ati rendelet 16. s 2) bekezdése alapján hozzá1árul, hogy a szovA Szombathelyi
VagyonhasznosítÓ és Városgazdálkodási Zrt. _ mint az 5487I31 hrsz-on fekvó Szombathely Megyei
Logú varos Önkormányzata kizárÓlagos tulajdonában állÓ ingatlan vagyonkezelője _ a szombathelyi
5487l31hrsz-Ú' Szent LászlÓ király u.6. szám alattivolt EPcos terÜlet 1S-es épÜletalagsorában lévő
162 m2 nagyságÚ helyiségeit a Topfirmol Kft. részére 201B. június 10.. napjátÓl az épület más célú
hasznosításáig, de legfeljebb 2020. június 9' napjáig terjedő határozott idóre bérbe adja.
A bérleti díj mértéke bruttÓ 82.620.-FVhÓ.

A Bizottság felkéri a SZOVA Zrt. képviselőjét, hogy a bérleti szerzödést megkösse.

Felelős: Lendvai Ferenc, a Bizottság elnÖke
Molnár MiklÓs alpolgármester
(véqrehaitásértf elelős'b?:i,1f"1i"sáyf '.::!'süiiT1":;í|1jlJ:,'ó:í"

Határidő: 201B. június 30.

24. Javaslat a Weöres Sándor Színházban működő étterem bérleti díja elengedésére
Előadó: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetóje
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Lendvai Ferenc a Bizottság elnÖke megállapította, hogy kiegészítés, kérdés a napirendi ponttal
kapcsolatosan nem merült fel, Így a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság -14 igen, 0 ellenszavazat
és 0 taftÓzkodás mellett _ a napirendet elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

21412018. (V!.21.) GVB számú határozat

A Bizottság egyetért azzal, hogy a Thea-Club Kft'.2018. jÚlius és augusztus hÓnapban tartsa zárva a
WeÖres Sándor SzÍnház éttermét, és erre tekintettel ne fizessen bérleti díjat 2018. július és augusztus
hÓnapra vonatkozÓan. A bérleti díj fizetésétól valÓ eltekintés feltétele az, hogy a fenti idószakban az
étterem ténylegesen zárva tart.
Felelősök: Dr' Puskás Tivadar polgármester

Koczka Tibor alpolgármester
Molnár MiklÓs alpolgármester
Dr. Károlyi Ákos jegyzi
(A végrehajtásért:
Jordán Tamás, a Weöres Sándor Színház Nonprofit KÍt. ÜgyvezetŐ igazgatÓja)

Határidő: 2018. jÚnius 30

25 Javaslat a vagyongazdálkodási bevételek alakulásárót szó!ó tájékoztató elfogadására
Előadó: Lakézi Gábor, a Városüzemeltetési osztály vezetöje

Lendvai Ferenc a Bizottság elnoke megáIlapÍtotta, hogy kiegészítés, kérdés a napirendi ponttal
kapcsolatosan nem merült fel, így a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság _12 igen, 0 ellenszavazat
és 2 taftÓzkodás mellett - a napirendet elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

215/2018. (Vl.21.) GVB számÚ határozat

A Gazdasági és Városstratégiai Bizottság Szombathely Megyei Jogú Város Önkormányzatának
Szervezeti és MŰködési Szabályzatáril szÓlÓ 3412014. (Xl. 3.) Önkormányzati rendelet 52. s (1)
bekezdés 26. pontja alapján a Vagyongazdálkodási bevételek alakulásárÓl szÓlÓ tájékoztatÓt elfogadja.

Felelős: Dr. Puskás Tivadar polgármester
Lendvai Ferenc' a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság elnöke
(végrehajtásért: Lakézi Gábor, a Városüzemeltetési osztály vezetője)

Határidő: azonnal

26 JavasIat egyes helyiségekkel kapcsolatos döntések meghozatalára
Előadó: Lakézi Gábor, a Városüzemeltetési osztály vezetóje

Lendvai Ferenc a Bizottság elnöke megállapította, hogy kiegészÍtés, kérdés a napirendi ponttat
kapcso/aÍosan nem merült fel, így a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság -14 igen, 0 ellenszavazat
és 0 tartizkodás mellett _ a napirendet elfogadta és az alábbi határozatokat hozta:

216/2018. (Vl.21.) GVB számú határozat

A Gazdasági és Városstratégiai Bizottság _ a helyiségbérlet szabályairil szdo 17t2006. (V. 25.)
önkormányzati rendelet 5 s (4) bekezdése alapján - a Szombathely, Uránia udvar Kt' 2. szám alatti
személygépkocsitárolÓra vonatkozÓ bérletiszerzŐdést a6234 hrsz-ú ingatlan más célú hasznosÍtásáig
de legfeljebb2028.jÚnius 15. napjáig Szing Szombathelyi Kft' részére azalábbi feltételekkeljavasolja
meghosszabbítani:

_ a bérleti díj 9898'- Ft + áfalhÓnap' azaz 12.570,- FVhÓnap,
- a bérleti díj késedelmes teljesítése esetén a bérlo a Ptk. rendelkezései szerint megállapÍtott
késedelmi kamatot kÖteles megfizetni,
- a helyiséget a bérlő _ az abban folytatni kívánt tevékenység gyakorlásához szÜkséges mÓdon
- a saját költségén kÖteles kialakítani, felszerelni és berendezni,

a bérló a helyiség használatát másnak nem engedheti át,
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- a bérlo a bérlet megszűnésekor a helyiséget kÖteles tisztán, kiijrítve, átadáskori állapotban és
felszereltséggel visszaadni, és ráfordításainak, illetve azok idŐarányos részérnek megtérítésére nem
tarthat igényt.

A Gazdasági és Városstratégia Bizottság javasolja a polgármesternek, hogy a bérleti szerzödést a fent
megjelÖlt feltételek mellett a SZlNG Szombathely Kft-vel hosszabbítsa meg.

Felelős: Dr. Puskás Tivadar, polgármester
Lendvai Ferenc, a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság elnöke
(végrehajtásért: Dr. Németh Gábor, a SZOVA ZrÍ. vezérigazgatÓja

Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetője)

Határidő: azonnal
2í712018. (Vl.2í.) GVB számú határozat

A Gazdasági és Városstratégiai Bizottság - a helyiségbérlet szabályairól szÓlo 1712006. (V. 25.)
onkormányzáti rendelet 5 s (4'bekezdése alapján - a Szombathely, Újvilag Úti sorgarázs 6. szám alatti,
16 m2 alapterületű személygépkocsi-tárolÓra vonatkozÓ bérleti szerződést 2028. augusztus 31. napjáig
Vizi LászlÓ részére az alábbi feltéte lekkel javasolja meg hossza bb íta n i :
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- a bérleti díj6.299,- Ft + áfalhinap, azaz 8.000'- FUhÓnap'

- a bérleti díj késedelmes teljesítése esetén a bérlő a Ptk. rendelkezései szerint megállapított
késedelmi kamatot köteles megfizetni,
_ a helyiséget a bérló - az abban folytatni kívánt tevékenység gyakorlásához szÜkséges mÓdon

- a saját költségén köteles kialakítani, felszerelni és berendezni,

- a bérlo a helyiség használatát másnak nem engedheti át,

- a bérlő a bérlet megszünésekor a helyiséget köteles tisztán, kiÜrítve, átadáskori állapotban és
felszereltséggel visszaadni, és ráfordÍtásainak, illetve azok időarányos részérnek megtérítésére nem
tarthat igényt'

A Gazdasági és Városstratégia Bizottság javasolja a polgármesternek, hogy a bérleti szerzodést a fent
megjelölt feltételek mellett Vizi LászlÓval hosszabbítsa meg.

Felelős: Dr. Puskás Tivadar, polgármester
Lendvai Ferenc, a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság elnöke
(végrehajtásért: Dr. Németh Gábor, a SZOVA Zrt. vezérigazgatÓja

Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetóje)

Határidő: azonnal

Tájékoztatás Szombathely területén levő kutyafuttató területekről
E!őadó: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetlje

Balassa Péter: KerüljÖn megvizsgálásra, hogy a belvárosban hol lehetne kutyafuttatÓt kialakítani.
Lakossági igény lenne rá' esetleg a Pelikán Parknál.

Dr. Takátsné Dr. Tenki Mária: A VárosÜzemeltetési osztály kezdje kidolgozni, hogy a kutyafuttatÓ a
GyÖngyös parti sétányon a kórházig hogyan valósíthatÓ meg. A Deák Ferenc utcábÓl indull kis kerÜlet.
Szerinte ez lenne megfelelo a kutyafuttatÓ terület kialakÍtására. A Pelikán park nem megfelelő, nem
akarja ezzel megbolygatni.

Balassa Péter: Keszthelyen egy nem működó teniszpályát alakítottak át, nagy a lakossági Öröm. Örül,
hogy ElnÖk Asszony támogatja.

A Bizottság először Dr. Takátsné Dr. TenkiMária mÓdosítÓ javaslatárölszavaz, amit 14 igennelelfogad
a Bizottság.

Lendvai Ferenc a Bizottság elnÖke megállapította, hogy kiegészítés, kérdés a napirendi ponttal
kapcsotatosan nem merült fel, Így a Gazdaságl és VárossÍratégiai Bizottság _12 igen, 0 ellenszavazat
és 1 tartlzkodás mellett _ a napirendet elfogadta és az alábbi határozatot hozta:
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I l'

218/2018. (Vl.21.} GVB számÚ határozat

A Gazdasági és Városstratégiai Bizottság, Szombathely város terÜletén levő kutyafuttató terÜletekrol
szÓlÓ tájékoztatást tudomásul veszi, a Markusovszky L. u' 8' sz. alatt (268912 hrsz.), a volt városi strand
területén kutyafuttatÓ terÜlet kijelölését nem támoga$a.

A Bizottság felkéri a polgármestert, vizsgáltassa meg a GyöngyÖsparti sétánynak a Deák Ferenc utcárÓl
nyílÓ szakaszán kutyafuttatÓ terület kialakÍtásának lehetőségét, és javaslatát terjessze a bizottság
következő Ülése elé'

Felelősök:

Határidő:

Dr. Puskás Tivadar, polgármester
Lendvai Ferenc, a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság elnöke
(A végrehajtásért: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetője)

a következo bizottsági ülés

28. Javaslat a Jáki úti orvosi rendelő hátózati csatlakozási szerződéséhez szükséges
fedezet biztosítására
EIőadó: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetője

Lendvai Ferenc a Bizottság elnoke megállapította, hogy kiegészítés, kérdés a napirendi ponttal
kapcsolatosan nem merÜlt fel, így a Gazdaságl és VárossÍratégiai Bizottság _14 igen, 0 ellenszavazat
és 0 tartlzkodás mellett _ a napirendet elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

219/2018. Nl'21.) GVB számú határozat

Szombathely Megyei Jogú Város Közgyiilésének Gazdasági és Városstratégiai Bizottsága a Jáki Úti
orvosi rendelŐ hálÓzati csatlakozási szerzldéséhez szÜkséges bruttÓ 1.868.424 Ft fedezetet,
Szombathely Megyei JogÚ Város Önkormányzata 2O1B' évi koliségvetésének ,,Városfejlesztési alap;
előirányzata terhére, a Szombathelyi Egészségügyiés Kulturális GESZ részére biztosÍtja.

Felelős: Dr' Puskás Tivadar polgármester
Molnár MiklÓs alpolgármester
lllés Károly alpolgármester
Lendvai Ferenc, a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság elnöke
Dr. Károlyi Akos jegyzo
(a végrehajtásért: Lakézi Gábor Városüzemeltetési osztály vezetője,

Stéger Gábor Közgazdasági és Adr osztály vezetője)
Határidő: a költségvetési rendelet soron következö mÓdosítása

29. Javaslat Szombathely város területén forgatmi rend változtatásokkal kapcsotatos
döntések meghozatalára
E!őadó: Lakézi Gábor, a Városüzemeltetési osztály vezetoje

Dr' Nemény András: A KrÚdy utcában az Óvoda melletti Úton kéri, hogy a forgalomcsillapítást vizsgálják
meg, illetve a sebességkorlátozÓ tábla kihelyezését is. Ú1 tomn épult, a zsákutcábÓl kétirányú utcá tátt,
a lakÓk nehezményezik a helyzetet' A Városüzemeltetési osztállyal már beszélt errol'

Balassa Péter: A Kenderesi úti edzőpálya mellett kéri, hogy a Íorgalomcsillapítást vizsgálják meg. A
fejlesztések ott abbamaradtak?

lllés Káro-ly: ott egy következö beruházást tervezünk, a Fedett Uszoda 3. ütemének megvalósítását, az
anyag a BMSK-nál van, lassan elindul a közbeszerzés. Addig kisebb beruházást tud javasolni, a végén
kellene rendezni. A 2. pontnál a Festetics utca-Vízmellék utcánál kéri, hogy az elsőbbségadás táblat
támogassák'

LaKézi Gábor: Megjött a legutÓbbi ToP kerékpárút terv zsűri véleménye, amelyben azt javasolja, hogy
a Saághy lstván utca azon szakasza, ami a Maros utcán keresztül a Metro áruházig tart, kerÜljón
bevezetésre 30 km/h-s sebességkorlátozás.
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Molnár MiklÓs: Nagy kipufogÓgáz kibocsájtás lesz' akkor tegyÜnk be mindenhova 20 km/h-s
sebességkorlátozÓ táblát. A rendorök majd mindenkit végigbÜntetnek, az 50 km/h-s sebességet nem
véletlen találták ki.

Lendvai Ferenc: Ki kérte?

Lakézi Gábor: A lakosság

Tobben a mikrofon használata nélktjl beszélnek, a felvétel nem éfthető.

Dr. Takátsné Dr. Tenki Mária: A Pável Agoston sétány-Kisfaludy utca sarkán kerÜljÖn kihelyezésre
,,Mindkét iránybÓl behajtani tilos'' kÖzútijelzótábla, alatta ,,Kivéve engedéllyel'' kiegészÍtő tábla.

Lendvai Ferenc a Bizottság elnöke megállapÍtotta, hogy kiegészÍtés, kérdés a napirendi ponttal
kapcsolatosan nem merult fel, így a Gazdasági és VárossÍratégiai Bizottság _14 igen, 0 ellenszavazat
és 0 tartÓzkodás mellett _ a napirendet elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

220120í8. (Vl.21.) GVB számú határozat

A Gazdasági és Városstratégiai Bizottság megtárgyalta a ,,Javaslat Szombathely város terÜletén
forgalmi rend változtatásokkal kapcsolatos döntések meghozatalára'' című eloterjesztést, és az alábbi
dÖntést hozza'.
1. A Bizottság egyetért azzal, hogy a Középhegyi útra vonatkozÓan 30 km/h sebességkorlátozás
kerÜljÖn bevezetésre a KRESZ 14. s (1) bek. d) pont szerinti ,,Sebességkorlátozás'' (30. ábra), valamint
a KRESZ 1 6. s (1 ) bek. q) pont szerinti ,,Gyermekek" (84. ábra) közúti jelzőtáblák osztott kihelyezésével
a mellékletként csatolt rajz szerint.
2' A Bizottság a Festetics utca - Vízmellék utca keresztezodésben a jelenlegi egyenrangú
csomÓpontban a Vízmellék utca elsobbségét szabályző ,,Elsobbségadás kötelezŐ'' (9. ábra) kÖzÚti
jelzotábla kihelyezését támogatja.
3. A Bizottság a Szombathely, Kőszegi u. 6203 hrsz-ú ingatlanon tervezett ,,parkolÓ lemez''
fejlesztése kapcsán a Kószegi utcában javasolt kétirányÚ forgalom kialakítását támogatja, felkéri a
polgármestert, hogy az átépítéshez szÜkséges műszaki tervdokumentáciÓt készíttesse el. Az elkészÜlt
tervdokumentáciÓt ismertesse, az átépítéshez szÜkséges fedezet tárgyában készítsen beszámolÓt a
Bizottság részére.
4. A Bizottság az Erdei iskola utca hatékony, teljes keresztmetszetű használhatóságának
elósegítésére támogatja az utca páratlan oldalán a KRESZ 15' s (1) bek. a) pont szerinti ,,Megállni tilos''
(60. ábra), azutca páros oldalán a KRESZ 15. s (1) bek. b) pont szerinti ,,Várakozni tilos" (61' ábra)
kozúti jelzőtáblák kihelyezését.
5. A Bizottság egyetért a Szombathely, Rumi Út és Gábor Áron utca kereszteződésben Rumi út és
a RákÓczi Ferenc utca kÖzÖttiegyirányÚ szakaszra hatályos sÚlykorlátozás bevezetésévela KRESZ 14.

$ (1) bek. l. pont szerinti ,,7 ,5 t" jelzésképű ,,Súlykorlátozás'' (38. ábra) kihelyezésével.
6. A Bizottság támogatja, hogy a GYSEV Zrt. Szombathely, Sas u. 7093/5 hrsz-ú telephely
kapubejárÓjában a lekerekÍtó ívektöl 5-5 m távolságban a KRESZ 18. s. (1) bek' k) pont szerinti
,,járműforgalomtÓl elzárt terÜlet'' (157. ábra) szerinti burkolati jel kertlljön felfestésre.
7. A Bizottság támogatja' hogy a Szombathely városban tervezett Kerékpárosbarát ToP pályázat
keretében a Szombathely, BartÓk Béla krt' Homok út - Gagarin u. közÖtti szakaszon az lnvestment
Mérnöki és FovállalkozÓ Kft. által készített tervdokumentáció az lnnováciÓs és TechnolÓgiai
Minisztérium Kerékpáros KoordináciÓs Foosztály tervzsűrijének kérése alapján kerüljön áttervezésre a
burkolat átépítése nélkÜli, a vonatkozÓ műszaki előírásoknak és jogszabályoknak megfelelóen a2x2
forgalmi sáv 2 x 1 forgalmi sávra, plusz kerékpársávra mÓdosuljon.
8. A Bizottság a Pável Agoston sétányon a díjmentesen, engedély nélkÜl parkolÓk kiszűrése
érdekében a javasolt forgalmi rend mÓdosításával, forgalomkorlátoző elemek kihelyezésével a mellékelt
ra1zokszerint, a Malom utca felol kialakítandÓ útcsatlakozás kialakÍtásával, a,,Mindkét iránybÓl behajtani
tilos'' közútijelzltábla, alatta ,,Kivéve engedéllyel'' kiegészítő tábla kihelyezésével egyetért.
A Bizottság felkéri polgármestert, hogy a fenti jelzésrendszer kialakítására vonatkozÓ árajánlatot
készíttesse el' a fedezet megjelölésére vonatkozl javaslatát a Bizottság következö ülésére terjessze
elo.
9. A Bizottság a 14612018. (lV.23.) GVB. sz. határozat 1. pontját mÓdosítja azzal, hogy a Vadász
utcában a 7,5 t súlykorlátozás kerÜljön bevonásra az oroszlán utcai csomópont és a földút közÖtti
szakaszon.

28



10. A Bizottság egyetért azzal,hogy a Szombathely, Dob u. 1. szám előtt sÚlykorlátozás kerÜljÖn
bevezetésre 3,5 t jelzésképű KRESZ 14. s (1) bek. l) pont szerinti ,'Súlykorlátozás'' (38' ábra) közÚti
jelzotábla kihelyezésével.
11. A Bizottság felkéri a VárosÜzemeltetési osztályt, hogy a KrÚdy Óvoda melletti úton a forgalom
csi|lapítása érdekében javaslatot dolgozzon ki'
12. A Bizottság a Pável Ágoston sétányon a dÍjmentesen, engedély nélkÜl parkollk kiszűrése
érdekében a javasolt forgaImi rend mÓdosításával, forgalomkorlátoző elemek kihelyezésével a mellékelt
rayok szerint, a Kisfaludy utca felől kialakítandÓ Útcsatlakozás kialakításával' a ,,Mindkét irányból
behajtani tilos'' közútijelzőtábla, alatta ,,Kivéve engedéllyel'' kiegészÍtő tábla kihelyezésével egyetért.
13. Bizottság felkéri a polgármestert, hogy az 1-9. pontban foglalt dÖntések érdekében a szÜkséges
intézkedések megtételéröl gondoskodjon'

Felelős: Dr. Puskás Tivadar, polgármester
Lendvai Ferenc, a bizottság elnÖke
l llés Károly, alpolgármester
(a végrehajtásért: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetöje)

Határidő: 1-2',4-7.,9. 10. pont: 2018' jÚlius 31.
3. pont: 2018. november 30.
B. pont: a soron kÖvetkező bizottsági Ülés

30. Tájékoztatás Szombathely város útfe!újítási programjához kapcsolódóan a
rendelkezésreál!ó kivitelitervekről
E!őadó: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetője

Kopcsándi JÓzsef: Kérve volt egy ÚtfelújÍtási tájékoztatÓ. Három olyan dÖntés van, ami ezt megalapozta,
az egyik a 381/2016-os Közgyűlési határozat, és a 336/2016 és a38912017-es GVB határozatok, amik
érintik ezeket a felsorolt ÚtfelÚjításokat' Az imént említett határozatokban foglaltak jÓval több utcát
érintenek, ezeket a most bekerÜlő, tervezésre kerÜlo utcák. Azokkal mi a helyzet? Tervezés alatt
vannak? A tervezési folyamatokat el kell indítani.

Balassa Péter: Az aluljárÓ helyzetéről van valami gondolkodás? Mennyibe kerÜl? Hogy lehet
megoldani? A Zanati Tesconál a jelzőlámpa kihelyezésén el kellene gondolkodni. Hátul nem lehet
kisurranni az autÓkkal, azt meg kellene vizsgálni, hogy egy kivezető utat megnyitni.

Lendvai Ferenc: A helyi taxisokkal össze ülve prÓbálták megszűrni a javaslatokat. Sok javaslat érkezett.
A FUVosZ elnÖke eljuttatta alpolgármester úrnak a csomagot' ennek a vizsgálata folyik most'

lllés KárolL. A Praktiker és a Family Center tulajdonosának a képviselóje kereste meg ugyanazzal a
kéréssel, mint amit Balassa Péter képviselő úr elmondott. A saját szakaszukon megvalÓsítanák, a
hosszú szakasz városi út, ott az a javaslatuk, hogy mi valÓsítsuk meg. A kÖltségvonzatát megvizsgálják,
jobbra kisívben ki- és be lehetne fordulni. A költségvonzatok alapján tudnak majd dÖnteni. Kopcsándi
képviselö Úrnak elmondja, hogy ez a közgyŰlés határozata, meghatározták mit fognak megvalÓsítani.
Az idei kÖltségvetésben 500 milliÓnáltartanak, azok valÓsulnak meg, amiröl a közgyűlés dÖntött.

Lendvai Ferenc a Bizottság elnÖke megállapította, hogy kiegészÍtés, kérdés a napirendi ponttal
kapcsolatosan nem merüIt fel, így a Gazdaságiés Városstratégiai Bizottság -13 igen, 0 ellenszavazat
és 0 taftÓzkodás mellett - a napirendet elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

221l20í8. (Vl.21.) GVB számú határozat

Szombathely Megyei Jogú Város Közgyűlése Gazdasági és Városstratégiai Bizottsága a Szombathely
város Útfelújítási programjához kapcsolÓdÓan a rendelkezésre állÓ kiviteli tervekről szÓlÓ tájékoztatást
megismerte és elfogadja'

Felelősök: Dr. Puskás Tivadar, polgármester
lllés Károly alpolgármester
Dr' Károlyi Ákos jegyzo

Határidő: azonnal
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31. Javaslat a szombathelyi 4678t164678I22 hrsz.-ú, Áoam László utcai beépítetlen
terüIet megnevezésű ingatlanok megvásárlására érkezett pályázat elbírálására
Előadó: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetője

Lendvai Ferenc a Bizottság elnöke megállapÍtotta, hogy kiegészÍtés, kérdés a napirendi ponttal
kapcsolatosan nem merijlt fel, így a Gazdaságl és VárossÍratégiai Bizottság -10 igen, 0 ellenszavazat
és 3 tartÓzkodás mellett - a napirendet elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

22212018. ÍVl.2í.) számú halározal

'l. A Gazdasági és Városstratégiai Bizottság a szombathelyi 4678116-4678122 hrsz'-Ú, Áoam
LászlÓ utcai beépítetlen terÜlet megnevezésű ingatlanok nyilvános, egyfordulÓs eljárásban történo
értékesítésére 201B. május 7. napján kiírt felhívásra határidŐben érkezett 1 (egy) ajánlatot, a BERECZK|
Kft. ajánlatát nyilvánítja nyertesnek a bírálati szempontok vizsgálata alapján.
2. A Bizottság felkéri a Polgármestert, hogy a pályázat eredményéról a nyertes ajánlattevöt 15
napon belÜl Írásban értesítse és az adásvételi szerzódést az értesítés kézhezvételétől számított 30
napon belül kösse meg.

Felelős:

Határldő:

Lendvai Ferenc, a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság elnÖke
(végrehajtásért: Lakézi Gábor, a Városüzemeltetési osztály vezetöje)
az ajánlattevő értesítésére: 15 nap
az adásvételi szerzodés megkÖtésére: az értesÍtés nyertes ajánlattevó általi
átvételétől számított 30 nap

32. Javaslat a Homok úti lőtér használatba adási megállapodásának
Előadó: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetóje

Lendvai Ferenc a Bizottság elnoke megállapÍtotta, hogy kiegészÍtés, kérdés a napirendi ponttal
kapcsolatosan nem merült fel, így a Gazdasági és Várossfratégiai Bizottság _13 igen, 0 ellenszavazat
és 0 taftÓzkodás mellett _ a napirendet elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

22312018. (Vl.21.) GVB számú határozat

1. A Bizottság Szombathely Megyei Jogú Város Közgyűlésének 208/2016. (Vl'g) Kgy. számú
határozaÍában kapott felhatalmazása alapján a Szombathelyi Városi Sportlövó SzÖvetségnek a
szombathelyi 4649l4 hrsz-ú ingatlanra fennállÓ ingyenes használati jogviszonyát - sportcélÚ
hasznosítási kötelezettséggel - 2018. május 1. napjátÓ| 2019' április 30. napjáig változatlan feltételekkel
meghosszabbítja.
2. A Bizottság felhatalmazza a polgármestert, hogy az ingyenes használatra vonatkozÓ
megállapodás mÓdosítás át aláirja.

Felelős: Lendvai Ferenc, a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság elnÖke
Dr. Károlyi Ákos jegyzö
(a végrehajtásért: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetóje

Határidő: azonnal

33. Javaslat tervezési előirányzatok jóváhagyására
Előadó: Lakézi Gábor, a Városüzemeltetési osztály vezetÓje

Dr' Nemény András: Ezen felÜl rengeteg utcának a tervezésére lenne szÜkség, a választÓkörzetében
nem sikerÜlt még. Minden utcának örÜl, meg fogja szavazni az elÓterjesztést, sajnálja, hogy nem a
rászorultság alapján dől el. Biztos, hogy mindegyikre ráfér.

Lendvai Ferenc a Bizottság elnÓke megállapÍtotta, hogy kiegészÍtés, kérdés a napirendi ponttal
kapcsolatosan nem merült fel, Így a Gazdaságl és Városstratégiai Bizottság _10 igen, 0 ellenszavazat
és 3 tartÓzkodás mellett _ a napirendet elfogadta és az alábbi határozatot hozta:
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A Gazdasági és Városstratégiai Bizottság ,,Javaslat tervezési eloirányzatok jÓváhagyásárÓl'' szÓlÓ
javaslatot megtárgyalta' és az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja azzal, hogy a tervezok
kiválasztására vonatkozÓ eljárásokat indítani kell.

Felelős: Lendvai Ferenc a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság elnÖke
/A végrehajtás előkészítéséért: Lakézi Gábor a VárosÜzemeltetési osztály vezetóje

Stéger Gábor Közgazdasági és AdÓ osztály vezetóje/

Határidő: azonnal

34. Javaslat a szombatheIyi intermodális csomópont előkészítése projekt tárgyában
kötendő együttműködési megát!apodással kapcsoIatos döntések meghozatalára

Szakály Szabolcs: Kiegészítést tenne, hosszú évekre nyÚlik vissza az előkészítés Ügye' Nagy
elorelépést tett a projekt, a Nemzeti lnfrastruktúra Zrt. a napokban elrendelte a szombathelyi
intermodális csomÓpontra a felÜlvizsgálatot, az engedélyezési tervek előkészÜletét' A projekt
elŐkészítésére 653 milliÓ forintot biztosítást biztosítanak. A NlF az önkormányzattal egyÜttműkÖdési
megállapodást kötne, a kÖzbeszerzés tárgyában is. A szerzödés 4. oldalán all.2. pontjában még egy
mondatot utÓlagosan kÜldtek: A felek rögzítik, hogy a terÜlet előkészítés, a terÜletszerzés a jÓváhagyott
keretösszeg erejéig (figyelembe véve a tervezési forrásigényét) végezheto el. Ezt javasolja a
szerzódésbe beilleszteni.

Lendvai Ferenc a Bizottsáq elnöke meqállapította. hoqv kiegészítés, kérdés a napirendi ponttal
kapcsolatosan nem merÜlt fel, szavazásra teszi fel. A napirendről a szavazás érvénvtelen.

22512018. (Vl.21.} GVB számú határozat

Szombathely Megyei Jogú Város KözgyŰlése Gazdasági és Városstratégiai Bizottsága a ,,Javaslat a
szombathelyi intermodáIis csomópont előkészítése projekt tárgyában kötendő együttműködési
megálIapodássa! kapcsolatos döntések meghozatalára''című előterjesztést megtárgyalta, és a
megállapodás megkötését a mellékelt tartalommal elfogadásra javasolja a KÖzgyűlésnek.

Felelős: Dr. Puskás Tivadar, polgármester
lllés Károly, alpolgármester
Dr' Károlyi Ákos, jegyzó
(A végrehajtásért:
Szakály Szabolcs, a VárosÍejlesztési Kabinet osztályvezetóje
Lakézi Gábor, foépítész, a Városüzemeltetési osztály vezetóje)

Határidő: Azonnal

35. Javaslat a,,SzombatheIy Szent MáÉon Városa'' JótétiAIapítvány támogatására

Lendvai Ferenc a Bizottság elnöke megállapította, hogy kiegészÍtés, kérdés a napirendi ponttat
kapcsolatosan nem merült fel, Így a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság _11 igen, 0 ellenszavazat
és 0 tartózkodás mellett _ a napirendet elfogadta és az alábbi határozatot hozta:
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Szombathely Megyei JogÚ Város Közgyűlése Gazdasági és Városstratégiai Bizottsága (a
továbbiakban: Bizottság) a,,Szombathely Szent Márton Városa'' JÓléti Alapítvány 2017. évi
pénzÜgyi, szakmai beszámolÓját, valamint 2018. évról szÓlÓ szakmai, pénzÜgyi tervét
megtárgyalta'
A Bizottság a szervezet 201B. évi támogatását jrváhagyja.

Fele!ős: Koczka Tibor alpolgármester
Molnár MiklÓs alpolgármester
Lendvai Ferenc, a Bizottság elnöke
(A végrehajtás előkészítéséért: Dr. Bencsics Enikő, az EgészségÜgyi és Közszolgálati

osztály vezetője)
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Határldő: azonnal

36. Javaslat a szombathelyi 8613/19 hrsz.-ú, Mikes Kelemen utcai ingatlan értékesítésére
érkezett pály ázat elbírá lásá ra

Lendvai Ferenc a Bizottság elnöke megáIlapította, hogy kiegészítés, kérdés a napirendi ponttal

kapcsolatosan nem mertjlt fel, Így a Gazdaságl és Városstratégiai Bizottság _11 igen, 0 ellenszavazat
és 0 tartÓzkodás mellett _ a napirendet elfogadta és az alábbi határozatot hozta:
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1. A Gazdasági és Városstratégiai Bizottság a szombathelyi 8613/19 hrsz.-ú, Mikes Kelemen utcai
beépítetlen terület megnevezésű ingatlan nyilvános, egyfordulÓs eljárásban történŐ értékesítésére
2018. május 22. nap1án kiírt felhívásra határidlben érkezett 1 (egy) ajánlatot, a Szombathelyi
TávhőszolgáltatÓ Kft. ajánlatát nyilvánítja nyertesnek a bÍrálati szempontok vizsgálata alapján.

2. A Bizottság felkéri a Polgármestert, hogy a pályázat eredményéról a nyertes ajánlattevőt 15
napon belül írásban értesítse és az adásvételi szerzodést az értesítés kézhezvételétÓl számÍtott
30 napon belül kÖsse meg.

Felelős: Lendvai Ferenc, a Gazdasági és Városstratégiai Bizottság elnÖke
(végrehajtásért: Lakézi Gábor, a Városüzemeltetési osztály vezetóje)

Határidő: az ajánlattevo értesítésére: 15 nap
az adásvételi szerzldés megkötésére: az értesítés nyertes ajánlattevő általi átvételétól
számított 30 nap

37. Szóbeli tájékoztatás a Szombathely Rohonci u. 34. épület akadálymentesítéséról
Előadó: Lakézi Gábor, a VárosÜzemeltetési osztály vezetóje

Lakézi Gábor: A mozgássérültek kivezetésére az épulet korül csak úgy adnak lehetőséget, hogy
megkerÜlve az épÜletet, a parkolÓ felé kell kivinni, mert az épületen belüli lépcső a parkolÓ felé vezet,
és csak hátrafelé lehet szintben kivinni. Gyakorlatilag nem fenntartási feladat, fejlesztési forrást kell

keresni, javasolja, hogy a következő bizottsági ülésen térjenek rá vissza.

Kopcsándi JÓzsef: ldoben mire lehet számítani?

Lakézi Gábor: Amint a döntés megszÜletik, ebben az évben elkészülhet.

A Bizottsáo a tájékoztatÓról nem szavaz, tudomásul veszi.

Lendvai Ferenc, a Bizottság elnöke a nyílt Ülést 15:34-kor berekeszti.

Szombathely' 2018. június 27
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